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Dnes je neděle 6. listopadu 2022, svátek slaví Liběna

Report: 30.10.2022 14:59:51 - 06.11.2022 14:59:50

Témata: Filozoficko-přírodovědecká fakulta, Slezská univerzita v Opavě, Fyzikální ústav v Opavě, Obchodně-
podnikatelská fakulta, Institut tvůrčí fotografie, Fakulta veřejných politik, Vedení univerzity, Matematický ústav v

Opavě

Články v reportu: 53    Duplicitní (Odstraněné): 63
[ Celkový počet článků: 116 ]

1. Týden Akademie věd ČR s FPF Slu.cz - Články

2. Jaké akce navštívit v tomto týdnu?Více informací… Facebook - Příspěvky

3. Via Lucis přivítá dvě výjimečné osobnosti Město Šumperk - Šumperský zpravodaj

4. Snímek dne NASA „Sedm let Halleyova prachu“ – padající hvězdy nad Slovenskem  Cesky.radio.cz - Články

5. Konference: OpenSource 2022 AVERIA, s. r. o. - ICT NETWORK NEWS

6. Opavsko oslavilo vznik republiky Regionopavsko.cz - Články

7. � Stejně jak dlouho existují bankovky, existuje i…  Facebook - Příspěvky

8. Vědecký průlom v boji proti lesním škůdcům Epochaplus.cz - Články

9. Do dokončení rekonstrukce Červeného kostela zbývá…  Facebook - Příspěvky

10. Už v pondělí 7. listopadu v 11:00 proběhne na… Facebook - Příspěvky

11. Dnes v dopoledních hodinách byl Akademickým…  Facebook - Příspěvky

12. � Chystá se 2. komunitní turnaj SU v počítačových…  Facebook - Příspěvky

13. Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě by se měl stát dosavadní prorektor pro strategii a…  Twitter.com - Příspěvky

14. Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě by se…  Facebook - Příspěvky

15. Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě se s… Facebook - Příspěvky

16. Slezská univerzita v Opavě volí rektora, akademický senát potvrdil kandidáta  Denik.cz - Moravskoslezský deník

17. V rámci Týdne Akademie věd ČR se na Masarykově…  Facebook - Příspěvky

18. � OpenSource řešení v sítích ��� Na OPFce…  Facebook - Příspěvky

19. Konference Média – Dějiny – Společnost  Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy

20. Pozvánka na přednášku Václava Cílka Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy

21. Týden Akademie věd ČR na univerzitě Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy

22. Podzimní Den prevence v OC Breda  Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy

23. Po matematice pomohou studenti i s fyzikou  Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy

24. Infočtvrtky v návštěvnickém centru Bredy Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy

25. 7. ročník konference Open source řešení v sítích se koná 10. listopadu 2022  Averia.news - Články

26. Virtuální prohlídky největších observatoří světa  Sciencemag.cz - Články

27. � Osobností Moravskoslezského kraje za rok 2021…  Facebook - Příspěvky

28. Osobností Moravskoslezského kraje se stal slavný… Facebook - Příspěvky

29. S čínskými a evropskými akciemi jsme skončili, výnosy vidíme v plynu  Economia, a.s. - Hospodářské noviny

30. S čínskými a evropskými akciemi jsme skončili, říká Zychová. Výnosy vidí v americkém plynu  HospodářskéNoviny.cz - Ihned.cz - Archiv Premium

31. Infočtvrtky pořádané Ústavem informatiky…  Facebook - Příspěvky

32. Ceny hejtmana kraje za společenskou odpovědnost…  Facebook - Příspěvky

33. Kraj ocenil společenskou odpovědnost, osobností je fotograf Štreit  Polar.cz - Moravskoslezský kraj

34. Tisková zpráva – Ceny hejtmana za společenskou odpovědnost jsou rozdány. Osobností kraje se stal fotograf Jindřich Štreit Msk.cz - Články

35. Work and Travel. Skvělá příležitost, jak strávit…  Facebook - Příspěvky

36. Týden akademie věd ČR pokračuje! Do oblastí… Facebook - Příspěvky

37. ČESKOTĚŠÍNSKÉ GYMNÁZIUM ZÍSKALO CENU HEJTMANA �…  Facebook - Příspěvky

38. Kraj ocenil společenskou odpovědnost, osobností je fotograf Štreit  Ostrava.in - Články
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39. � MS kraj oceňuje každým rokem společnosti,…  Facebook - Příspěvky

40. Ještě zítra nás najdete na Gaudeamus - veletrh…  Facebook - Příspěvky

41. Tauridy vrcholí ve formě zářivých bolidů. Je jich však málo  Novinky.cz - Věda a školy

42. Ještě to za námi stíháš! Brány Gaudeamu Brno 2022…  Facebook - Příspěvky

43. I my se připojujeme k obrovské gratulaci!  Facebook - Příspěvky

44. Fyzikální  pohotovost: Pomoc studentům v Opavě  Epochalnisvet.cz - Články

45. REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat)  TV POLAR - REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat)

46. Už příští úterý 8. 11. začíná Konference Média –…  Facebook - Příspěvky

47. Fotografická soutěž MŮJ SVĚT zahájila 15. ročník  Doo.cz - Články

48. ��ZAJÍMÁ VÁS, JAK POZNAT TU PRAVOU... BANKOVKU?…  Facebook - Příspěvky

49. Václav Cílek bude přednášet pro studenty i širokou veřejnost  Slu.cz - Články

50. ���ZVEME VÁS NA ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA…  Facebook - Příspěvky

51. Na Slezské univerzitě proběhnediskuse o… Facebook - Příspěvky

52. REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat)  TV POLAR - REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat)

53. Akademický senát Slezské univerzity  rozhodl. Jako nového rektora navrhne ke jmenování doc. Gongola……  Twitter.com - Příspěvky

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.10.2022 (20:33:09) Internet Filozoficko-přírodovědecká fakulta Slu.cz - Články NEZNÁMÝ

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Program FPF pro Týden Akademie věd ČR

akce pro veřejnost

středa 2. 11. 2022, 17:00–18:30
V kůži archeologa
workshop
Masarykova třída 37, místnost M5

Návštěvník se seznámí nejen s pravěkou historií, ale bude mít možnost si osahat také opravdové keramické nádoby. Zároveň si může za asistence archeologů vyzkoušet jejich dokumentaci. V
případě zájmu možná ukázka také pravěkých kamenných nástrojů. Přijde si osahat opravdové pravěké nálezy, vyzkoušet si jejich dokumentaci a „poklábosit“ o jejich stáří s opravdovými
archeology.

čtvrtek 3. 11. 2022, 17:00–18:00
Úvod do problematiky rychlého čtení a osobní práce s informacemi
přednáška a praktický vstup do tréninkových metod
Masarykova třída 37, místnost M123

Metody rychlého čtení spadají do oblastí čtenářské a informační gramotnosti a čerpají z poznatků řady disciplín. Na základě si uvědomění několika hlavních teoretických zásad a jejich následných
aplikací do praxe lze proces čtení zrychlit a zachovat či dokonce zlepšit i paměťové zpracování čteného textu, pokud zároveň pracujeme i efektivně s procesy pozornosti. Existují klasické i online
podoby nácviku. V této verzi půjde spíše o uvedení do problematiky a nastínění tréninkových metod.

akce pro střední školy
(nutné rezervace na e-mail lukas.stavel@fpf.slu.cz)

úterý 1. 11. 2022, 9:00–10:00
Středověk – V nás a kolem nás?
přednáška s případnou besedou
Hauerova 4, fakultní kinosál

Středověk je kolem nás (česky 2006), Středověk v nás (2015) – tak zní tituly prací dvou významných historiků, Horsta Fuhrmanna a Martina Nodla, kteří se zabývali myšlenkou, co má společného
člověk současnosti s člověkem doby dávno minulé a jak náš dnešní svět ovlivňuje dědictví časů, které jsou nám (zdánlivě?) tak vzdálené. Přednáška se zaměří nejen na problematiku zkoumání
mentality středověkých lidí, ale i na to, jak (a proč) vnímáme středověk dnes.

úterý 1. 11. 2022, 10:30–11:30
Role robotů a dronů v průmyslu 4.0
přednáška s diskuzí
Hauerova 4, fakultní kinosál

Umělá inteligence, pokročilé výpočetní systémy, internet věcí, robotizace. To jsou technologie a procesy, které dnes zasahují do všech lidských činností. Jejich aplikace je součástí aktuálního
trendu digitalizace a automatizace výroby a změn na trhu práce, nazývaným Průmysl 4.0. To vede na jedné straně k zefektivnění a zrychlení nejrůznějších procesů, ale také ke změnám ve
společnosti. Pojďme se zamyslet nad tím, jakou roli mají roboti a drony, co přináší, a kde lze využít potenciálu robotizace.

úterý 1. 11. 2022, 12:00–13:00
Roboti a drony Ústavu informatiky
exkurze do laboratoří
Bezručovo nám. 13, laboratoře robotiky

Při studiu, výzkumu, ale i pro zábavu ve volném čase, jsou na Ústavu informatiky využívány laboratoře robotiky, které skrývají řadu rozmanitých robotických systémů. Prozkoumejme obě
laboratoře, řekněme si, co práce s pokročilými robotickými systémy znamená a vyžaduje, a pobavme se o využití dovedností a nimi na trhu práce. Objevíme "pozemní" i "létající" roboty, ať už se
jedná o systémy podobné pomocníkům v domácnostech, vesmírným průzkumnýchvozidlům, humanoidní roboty, drony a helikoptéry.

1. Týden Akademie věd ČR s FPF  
seznam | nahoru
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středa 2. 11. 2022, 9:00–10:00
Poezie není sprosté slovo
projekce a debata
Hauerova 4, fakultní kinosál

Projekce vizualizací básní současné poezie. Lze poezii interpretovat filmově? Jak se takové filmy natáčejí a pomohlo jejich natáčení tvůrcům překonat strach z poezie?

středa 2. 11. 2022, 10:30–11:30
Historie je bitevní pole současnosti
projekce a debata
Hauerova 4, fakultní kinosál

Projekce filmů Ústavu filmové, televizní a rozhlasové tvorby s historickou tematikou a debata s tvůrci. Jak filmy a cykly vznikají? Proč má smysl natáčet filmy s pamětníky historických událostí? Jak
se filmy dají využít ve vzdělávání?

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  fpf (2x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

31.10.2022 (06:00:02) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Slezská  univerzita  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Jaké akce navštívit v tomto týdnu?Více informací k jednotlivým událostem naleznete v kalendáři na slu.cz!

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

31.10.2022 (10:55:02) Tisk Slezská univerzita v Opavě Město Šumperk - Šumperský zpravodaj -zk-

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

Dvě setkání chystají na listopad tvůrci cyklu Via Lucis, který pořádá místní „Doriska“. Prv ním hostem bude šumperský horolezec, dobrodruh, cestovatel a amatérský fotograf
Roman Kamler, o pět dnů později pak přivítá „Luciska“ světoznámého teoretického fyzika, astrofyzika a fotografa Zdeňka Stuchlíka.  

Romana Kamlera, bývalého reprezentanta v horolezectví a majitele firmy Tilak, jež je dnes ve světě outdooru pojmem, není třeba představovat. Na svém kontě má řadu výstupů v Alpách, na
Pamíru, v Himálaji, na Aljašce, Špicberkách, Andách, Patagonii či v Grónsku. Právě o výpravách do Grónska bude během pořadu nazvaného „Grónsko čtyřikrát jinak“ řeč. Odehraje se ve čtvrtek
24. listopadu v 18 hodin v malém sále Knihovny TGM. 

Stejné místo bude v úterý 29. listopadu hostit profesora Zdeňka Stuchlíka, držitele Nušlovy ceny České astronomické společnosti za celoživotní dílo. Zatímco před čtyřiceti lety ho někteří kolegové
považovali za exota, dnes patří ke světové špičce. Šéfuje opavskému Fyzikálnímu ústavu Slezské univerzity , který od základů vybudoval, a vede prestižní Centrum teoretické fyziky a
astrofyziky. Soustřeďuje se na fyzikální procesy v okolí černých děr, neutronových hvězd i hypotetických spinarů či červích děr, popisovaných v rámci Einsteinovy obecné relativity. A je také
uznávaným fotografem, jenž „maluje“ světlem a pohybuje se na hraně reality a magie. Pořad „Černé díry – monstra vesmíru“ začíná v 18 hodin.

2. Jaké akce navštívit v tomto týdnu?Více informací…   
seznam | nahoru

3. Via Lucis přivítá dvě výjimečné osobnosti   
seznam | nahoru
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SEKCE: Oborové tituly MUTACE: Šumperk
PDF POPIS OBRÁZKŮ: „Domácím“ hostem Via Lucis bude Roman Kamler. Foto: archiv VL
Profesor Zdeněk Stuchlík je i uznávaným fotografem. Foto: archiv VL

PDF STRANA: 15

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x)

DUPLICITNÍ S: Via Lucis přivítá dvě výjimečné osobnosti ( Město Šumperk - Šumperský zpravodaj, Fyzikální ústav v Opavě, Šumperk );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

31.10.2022 (11:01:26) Internet Slezská univerzita v Opavě Cesky.radio.cz - Články NEZNÁMÝ

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Fotografie českého astrofotografa Petra Horálka z Opavské  univerzity  zachycuje maximum každoročního meteorického roje Orionidy způsobeného slavnou Halleyovou kometou.

SEKCE: Zpravodajství

KLÍČOVÁ SLOVA:  opavské (1x), univerzity (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

31.10.2022 (12:15:02) Tisk Slezská univerzita v Opavě AVERIA, s. r. o. - ICT NETWORK NEWS NEZNÁMÝ

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

Slezská  univerzita , Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné pořádá 7. ročník OpenSource 2022, konferenci o otevřených systémech a Essential Cyber Security. 

Konference se bude konat 10. listopadu 2022 prezenčně na Obchodně podnikatelské fakultě v Karviné, Univerzitní náměstí 1934/3, 733 40 Karviná. Konference je určena zejména široké odborné
i neodborné veřejnosti a studentům a jejím cílem je prezentovat účastníkům nové trendy a možnosti svobodného i komerčního software a jeho využití v sítích, tentokrát v přímé vazbě na
problematiku kybernetické bezpečnosti. 

Součástí programu jsou rovněž i praktické ukázky některých konkrétních řešení a možnost vyzkoušet si konfiguraci služeb či softwaru. 

Konferenci připravuje a pořádá Ústav informačních technologií a Katedra informatiky a matematiky SU OPF v Karviné.

SEKCE: Zpravodajství MUTACE: Celá ČR
PDF STRANA: 18

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x)

DUPLICITNÍ S: Konference: OpenSource 2022 (AVERIA, s. r. o. - ICT NETWORK NEWS, Obchodně-podnikatelská fakulta, Celá ČR );

4. Snímek dne NASA „Sedm let Halleyova prachu“ – padající hvězdy nad
Slovenskem  seznam | nahoru

5. Konference: OpenSource 2022  
seznam | nahoru
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Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

31.10.2022 (14:43:03) Internet Slezská univerzita v Opavě Regionopavsko.cz - Články tep

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

OPAVSKO – Vznik samostatného českého státu si minulý pátek připomněli zástupci města i široká veřejnost u pamětní desky T. G. Masaryka, instalované na budově Slezské  univerzity  na
Masarykově třídě v Opavě. Současně proběhlo vzpomínkové setkání u památníku československých legionářů v Milostovicích, které pořádal Klub vojenské historie Opava. Na pietním aktu
zazněla československá státní hymna i chorál Ktož jsú boží bojovníci v podání Pěveckého sboru G.ola. Více v tištěném vydání REGIONU OPAVSKO Foto: Karel Stuchlík

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.11.2022 (08:00:36) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné, Slezská  univerzita

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

� Stejně jak dlouho existují bankovky, existuje i snaha napodobit je �� a získat tak jejich hodnotu, aniž by bylo nutné pořídit si je oficiální cestou. �� Co ale může dělat obyčejný člověk, aby
nepoužíval falešné bankovky �, které se k němu mohou dostat a nedostal se tak i do konfliktu se zákonem? Dozvíte se na přednášce ��� na téma „JAK POZNAT TU PRAVOU“ �. �
Přednáška se koná 14. 11. 2022 v Malém sále od 17:00.� Více informací nalezneš na: go.slu.cz/jakpoznattupravou

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  karviné (1x), slezská (1x), univerzita (1x)

DUPLICITNÍ S: � Stejně jak dlouho existují bankovky, existuje i… ( Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.11.2022 (08:38:12) Internet Slezská univerzita v Opavě Epochaplus.cz - Články Pavel Polcar

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Lýkožrout smrkový (Ips typographus) je schopen během jediného roku v Evropě a Asii zničit více než 100 milionů metrů krychlových smrkového lesa. Zmapování genomu, tedy
veškerých genetických informací, tohoto kůrovce umožňuje mnohem hlouběji pochopit, jak a proč se stal takto úspěšným lesním škůdcem.

V dnešních lesích, které jsou stále více namáhány globálním oteplováním, mohou nové vědecké poznatky, na nichž se podíleli badatelé z několika zemí, včetně expertů z České zemědělské
univerzity v Praze, významně napomoci při zmírňování výskytu kůrovce vývojem nových strategií kontroly škůdců.

Rozbor genomu půlcentimetrového brouka mimo jiné odhalil, že lýkožrout smrkový má neobvykle velké množství genů, jež pomáhají rozkládat buněčné stěny rostlin. Naproti tomu se však nezdá,
že by měl zvýšený počet genů, které by mu umožnily zbavit tělo cizorodých látek, což je velice překvapivé, protože pryskyřice ve stromech je pro hmyz toxická.

Výsledky výzkumu byly uveřejněny v odborném časopise Communications Biology.

Genetický nástroj

Interference RNA (RNAi) je nástroj molekulární biologie, jenž specificky potlačuje expresi genu s vysokou přesností podáváním dvouvláknové RNA hmyzu, například prostřednictvím potravy. To
nakonec způsobí, že se produkce proteinu z odpovídajícího genu dočasně zastaví nebo se sníží, aniž by došlo k modifikaci genomu.

Metoda může poskytnout jasné informace o úloze, kterou hrají specifické geny v biologii kůrovce, což je proces, který nyní usnadňuje sekvenování celého genomu brouka. V budoucnu se očekává,
že metoda RNAi bude použitelná také v praktickém hubení škůdců v lesích.

„Mohli byste například potlačit geny, které mají přímý vliv na přežití, nebo se zaměřit na geny, které jsou klíčové pro reprodukci kůrovce nebo jejich schopnost vnímat feromony používané k
páření a napadat smrkové lesy,“ prohlásil vedoucí studie Martin N. Andersson, docent na univerzitě v Lundu ve Švédsku.

Mapa pro další výzkum

Metoda založená na genomu je druhově specifická, což znamená, že nemá žádné nežádoucí, škodlivé vedlejší účinky na jiné organismy. „V Severní Americe existuje mnoho dalších významných
druhů stejného rodu kůrovců. Genom lýkožrouta smrkového se stane jakousi doplňkovou mapou, která pomůže Američanům studovat jejich vlastní původní druhy,“  řekl Fredrik Schlyter ,
profesor na Švédské univerzita zemědělských věd, SLU.

Laboratorní páření

Pro studium genomu lýkožrouta smrkového vědci provedli v laboratoři sourozenecké páření více než deseti generací brouků. To bylo provedeno za účelem získání homogenní DNA s relativně
malým počtem variací.

6. Opavsko oslavilo vznik republiky  
seznam | nahoru

7. � Stejně jak dlouho existují bankovky, existuje i…   
seznam | nahoru

8. Vědecký průlom v boji proti lesním škůdcům   
seznam | nahoru
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Poté extrahovali DNA z přibližně 100 brouků.

SEKCE: Ostatní

KLÍČOVÁ SLOVA:  slu (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.11.2022 (09:23:37) Sociální sítě Institut tvůrčí fotografie Facebook - Příspěvky Vědecká knihovna v Olomouci

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Do dokončení rekonstrukce Červeného kostela zbývá sice pár měsíců, ale již nyní je třeba začít chystat program a výstavy. Jak pokračuje rekonstrukce a jaké výstavní možnosti kostel nabídne, si
přišel poslechnout přímo od architekta celého projektu Miroslava Pospíšila a za přítomnosti ředitelky #VKOL Ivety Ťulpíkové fotograf Jindřich  Štreit , jehož výstava fotografií bude součástí
slavnostního otevření příští rok na jaře.#VKOL_Červený_kostel

SEKCE: Sociální sítě

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (1x), štreit (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.11.2022 (11:49:30) Sociální sítě Fakulta veřejných politik Facebook - Příspěvky Fakulta  veřejných  politik  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Už v pondělí 7. listopadu v 11:00 proběhne na fakultě setkání s geologem, spisovatelem a popularizátorem vědy: Václav Cílek - Co se děje se světem? � Jako ochutnávku si můžete
poslechnout třeba povídání v podcastu z konce letošního září. Akce je určena pro studenty středních a vysokých škol i širokou veřejnost. Vstup na akci je volný�

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakulta (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.11.2022 (12:15:11) Sociální sítě Vedení univerzity Facebook - Příspěvky Slezská univerzita v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Dnes v dopoledních hodinách byl Akademickým senátem Slezské univerzity v Opavě drtivou většinou pro funkci rektora zvolen doc. Mgr. Tomáš  Gongol , Ph.D. a bude navržen prezidentu
republiky ke jmenování.Funkce by se měl ujmout k 1. 3. 2023. GRATULUJEME!

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  tomáš (1x), gongol (1x)

DUPLICITNÍ S: Dnes v dopoledních hodinách byl Akademickým… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.11.2022 (14:00:08) Sociální sítě Obchodně-podnikatelská fakulta Facebook - Příspěvky Obchodně  podnikatelská  fakulta  v Karviné, Slezská univerzita

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

� Chystá se 2. komunitní turnaj SU v počítačových hrách CS:GO� (2v2) a LoL �️ (5v5).�� Zapojit se může každý student nebo zaměstnanec Slezské univerzity. � O co hrajeme? Hrajeme
o krásné finanční a věcné odměny �, dokonce i o nominaci do reprezentačního týmu univerzity, který se za univerzitu bude prát např. v univerzitním ⚔️  e-derby. Tak nám se svým týmem ukaž,
že jste právě vy ti nejlepší❗� Právě teď spouštíme registraci, které končí 8. 11. 2022. � Finálový den proběhne v sobotu 12. 11. 2022 a bude stremovaný na twitch kanálu Slezské univerzity
(twitch.tv/slezska_univerzita). �� Do turnaje se mohou zapojit také středoškoláci. V případě CS:GO � může dvoučlenný tým doplnit jeden středoškolák, v případě League of Legends�️  se
do pětičlenných týmů mohou zapojit až dva studenti středních škol.�� Pokud se ti nedaří sestavit tým, je tady náš Discord Esport SU (go.slu.cz/discord) a chat "Hledám spoluhráče". ��� Pro

9. Do dokončení rekonstrukce Červeného kostela zbývá…   
seznam | nahoru

10. Už v pondělí 7. listopadu v 11:00 proběhne na…   
seznam | nahoru

11. Dnes v dopoledních hodinách byl Akademickým…   
seznam | nahoru

12. � Chystá se 2. komunitní turnaj SU v počítačových…   
seznam | nahoru
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CS:GO� (2v2) se registruj na bit.ly/3FpHnkt�� Pro LoL �️ (5v5) se regustruj na bit.ly/3TIj9Gp�� Více informací najdeš na webu esport.slu.cz nebo na Discordu (go.slu.cz/discord), kde
kontaktuj našeho ambasádora Andreje "Pinacol" Piňáka pod přezdívkou ➡️  pinacol#1550

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (1x), podnikatelská (1x), fakulta (1x), karviné (1x)

DUPLICITNÍ S: � Chystá se 2. komunitní turnaj SU v počítačových… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.11.2022 (14:50:36) Sociální sítě Vedení univerzity Twitter.com - Příspěvky UdalostiOstrava

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě by se měl stát dosavadní prorektor  pro strategii a komunikaci Tomáš  Gongol . Dnes ho zvolil akademický senát univerzity. Od března má nahradit
Pavla Tuleju, který stál v čele univerzity 2 po sobě jdoucí období, a znovu kandidovat nemohl. https://t.co/4JLVECbNmi

SEKCE: Zpravodajství

KLÍČOVÁ SLOVA:  prorektor (1x), tomáš (1x), gongol (1x)

DUPLICITNÍ S: Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě by se měl stát dosavadní prorektor pro strategii a… ( Twitter.com - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.11.2022 (20:05:00) Sociální sítě Matematický ústav v Opavě Facebook - Příspěvky Události Ostrava

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě by se měl stát dosavadní prorektor pro strategii a komunikaci Tomáš Gongol. Dnes ho zvolil akademický senát univerzity. Od března by měl nahradit
Pavla Tuleju, který stál v čele univerzity dvě po sobě jdoucí čtyřletá období, a znovu tak již kandidovat nemohl. Informovala o tom mluvčí univerzity Karin Martínková.Gongola, který byl jediným
kandidátem, akademický senát zvolil hned v prvním kole. Pro volbu obdržel čtyři nominace. "Akademický senát jej nyní navrhne prezidentu republiky pro jmenování do funkce," řekla
Martínková.Gongol absolvoval Právnickou fakultu Univerzity Palackého v Olomouci, doktorát získal na Vysoké škole ekonomické v Praze a na stejné škole byl jmenován docentem. Na Slezskou
univerzitu v Opavě nastoupil v roce 2004, kdy na její Obchodně podnikatelské fakultě v Karviné postupně působil v několika funkcích. Z pozice proděkana pro studijní a sociální záležitosti se
posunul na celouniverzitní post prorektora, nejdříve pro studijní a sociální záležitosti a poté pro strategii a komunikaci."Hlavním úkolem rektora je inspirovat, motivovat, strategicky směřovat a
zajišťovat potřebné zdroje pro růst společenství studentů a zaměstnanců, ve kterém se obě tyto skupiny mohou ve vzájemné interakci dále vzdělávat a rozvíjet," řekl Gongol. Při výkonu své funkce
se chce opřít o pět základních pilířů, za něž označil rozhodování založeném na otevřeném dialogu a týmové práci, podporu dalšího vzdělávání, využití projektových příležitostí k rozvoji univerzity,
respekt k rozmanitosti univerzitních součástí i vědních oborů a zachovávání principů udržitelného rozvoje.Slezská univerzita v Opavě vznikla po listopadu 1989 nejprve jako dvě fakulty
Masarykovy univerzity v Brně, následně v roce 1991 z těchto dvou fakult vznikla Slezská univerzita. Tato veřejná vysoká škola má pět součástí: Filozoficko-přírodovědeckou fakultu v Opavě,
Obchodně podnikatelskou fakultu v Karviné, Fakultu veřejných politik v Opavě , Matematický  ústav  v Opavě  a Fyzikální ústav v Opavě. Na univerzitě studuje asi 6000 studentů. Pro letošní
akademický rok nabízí přes 90 oborů a specializací studijních programů.foto: Slezská univerzita v Opavě

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  opavě (2x), matematický (1x), ústav (1x)

DUPLICITNÍ S: Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě by se… ( Facebook - Příspěvky, Fyzikální ústav v Opavě ); Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě by se… ( Facebook - Příspěvky,
Vedení univerzity); Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě by se… ( Facebook - Příspěvky, Fakulta veřejných politik ); Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě by se… ( Facebook -
Příspěvky, Filozoficko-přírodovědecká fakulta); Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě by se… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě ); Novým rektorem Slezské univerzity v
Opavě by se… (Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.11.2022 (21:46:34) Sociální sítě Vedení univerzity Facebook - Příspěvky Karvinský a Havířovský deník

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě se s nejvyšší pravděpodobností stane Tomáš  Gongol .#slezskauniverzita #kahadenik

SEKCE: Deníky

KLÍČOVÁ SLOVA:  tomáš (1x), gongol (1x)

DUPLICITNÍ S: Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě se s… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

13. Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě by se měl stát dosavadní
prorektor pro strategii a…  seznam | nahoru

14. Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě by se…   
seznam | nahoru

15. Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě se s…   
seznam | nahoru
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Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.11.2022 (23:08:10) Internet Obchodně-podnikatelská fakulta Denik.cz - Moravskoslezský deník Richard Kutěj

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Novým rektorem Slezské univerzity v Opavě se s nejvyšší pravděpodobností stane Tomáš Gongol, dosavadní prorektor pro strategii a komunikaci. V úterý 1. listopadu jej v prvním kole jako
kandidáta potvrdil akademický senát univerzity.

Gongol, který pro volby obdržel čtyři nominace, byl zároveň jediným kandidátem. Akademický senát jej nyní navrhne prezidentu republiky pro jmenování do funkce, ve které vystřídá dosavadního
rektora doc. Ing. Pavla Tuleja, Ph.D. Ten opavskou univerzitu řídil dvě po sobě jdoucí čtyřletá období a pro další již tedy kandidovat nemohl. Nový rektor by se měl ujmout své funkce 1. března
2023.

Tomáš Gongol absolvoval Právnickou fakultu Univerzity Palackého v Olomouci, doktorát získal na Vysoké škole ekonomické v Praze a tamtéž byl jmenován docentem. Na Slezskou univerzitu v
Opavě nastoupil v roce 2004, kdy na její Obchodně  podnikatelské  fakultě  v Karviné  postupně působil v několika funkcích. Z pozice proděkana pro studijní a sociální záležitosti se posunul
na celouniverzitní post prorektora, nejdříve pro studijní a sociální záležitosti a poté pro strategii a komunikaci.

„Hlavním úkolem rektora je inspirovat, motivovat, strategicky směřovat a zajišťovat potřebné zdroje pro růst společenství studentů a zaměstnanců, ve kterém se obě tyto skupiny mohou ve
vzájemné interakci dále vzdělávat a rozvíjet,“ přibližuje své vnímání role rektora Tomáš Gongol a pokračuje:

„V úsilí o naplňování své vize se chci opírat o pět základních pilířů: rozhodování založeném na otevřeném dialogu a týmové práci, podpoře dalšího vzdělávání, využití jedinečných projektových
příležitostí k rozvoji univerzity, respektu k rozmanitosti univerzitních součástí i vědních oborů a zachovávání principů udržitelného rozvoje.“

Tomáš Gongol je ženatý, společně se svou manželkou dlouhodobě pomáhá osiřelým dětem v Africe v rámci organizace Bez mámy.

SEKCE: Deníky

KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (1x), podnikatelské (1x), fakultě (1x), karviné (1x)

DUPLICITNÍ S: Slezská univerzita v Opavě volí rektora, akademický senát potvrdil kandidáta ( Denik.cz - Moravskoslezský deník, Slezská univerzita v Opavě ); Slezská univerzita v Opavě volí
rektora, akademický senát potvrdil kandidáta (Denik.cz - Moravskoslezský deník, Vedení univerzity ); Slezská univerzita v Opavě volí rektora, akademický senát potvrdil kandidáta ( Denik.cz -
Opavský a hlučínský deník, Obchodně-podnikatelská fakulta); Slezská univerzita v Opavě volí rektora, akademický senát potvrdil kandidáta ( Denik.cz - Opavský a hlučínský deník, Slezská univerzita
v Opavě); Slezská univerzita v Opavě volí rektora, akademický senát potvrdil kandidáta ( Denik.cz - Opavský a hlučínský deník, Vedení univerzity ); Slezská univerzita volí rektora, akademický senát
potvrdil kandidáta (Denik.cz - Karvinský a havířovský deník, Obchodně-podnikatelská fakulta ); Slezská univerzita volí rektora, akademický senát potvrdil kandidáta ( Denik.cz - Karvinský a havířovský
deník, Slezská univerzita v Opavě); Slezská univerzita volí rektora, akademický senát potvrdil kandidáta ( Denik.cz - Karvinský a havířovský deník, Vedení univerzity ); Slezská univerzita v Opavě
bude mít nového rektora. Její akademický senát zvolil Tomáše Gongola (Regiony24.cz - Články, Obchodně-podnikatelská fakulta ); Slezská univerzita v Opavě bude mít nového rektora. Její
akademický senát zvolil Tomáše Gongola (Regiony24.cz - Články, Vedení univerzity ); Slezská univerzita v Opavě bude mít nového rektora. Její akademický senát zvolil Tomáše Gongola
(Regiony24.cz - Články, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.11.2022 (23:31:07) Sociální sítě Filozoficko-přírodovědecká fakulta Facebook - Příspěvky Filozoficko-přírodovědecká  fakulta  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

V rámci Týdne Akademie věd ČR se na Masarykově třídě uskuteční workshop s názvem V kůži archeologa. Ve středu 2. listopadu 2022 od 16:45 hod Mgr. Andrea Hořínková, Ph.D. návštěvníky
seznámí nejen s pravěkou historií, ale budou mít možnost si například osahat opravdové keramické nádoby nebo jiné pravěké nálezy. Chybět nebude ani diskuze s přítomnými archeology.Těšíme
se na vás!

SEKCE: Instituce a organizace POČET AKTUALIZACÍ: 1

KLÍČOVÁ SLOVA:  filozoficko (1x), přírodovědecká (1x), fakulta (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.11.2022 (08:00:15) Sociální sítě Obchodně-podnikatelská fakulta Facebook - Příspěvky Obchodně  podnikatelská  fakulta  v Karviné, Slezská univerzita

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

� OpenSource řešení v sítích ��� Na OPFce pořádáme 7. ročník OpenSource 2022 - konferenci o otevřených systémech a Essential Cyber Security. ����� Konference se bude konat
10. listopadu 2022 prezenčně na OPFce.� Konference je určena zejména široké odborné i neodborné veřejnosti a studentům. �️ �� Jejím cílem je prezentovat účastníkům nové trendy a
možnosti svobodného i komerčního software a jeho využití v sítích, tentokrát v přímé vazbě na problematiku kybernetické bezpečnosti. ��� Součástí programu jsou rovněž i praktické ukázky
některých konkrétních řešení a možnost vyzkoušet si konfiguraci služeb či softwaru. ����� Konferenci připravuje a pořádá Ústav informačních technologií a Katedra informatiky a matematiky
SU OPF v Karviné.���� Účast na konferenci ORS je samozřejmě zdarma. � Více informací najdete na www.ors.slu.cz ��

SEKCE: Instituce a organizace

16. Slezská univerzita v Opavě volí rektora, akademický senát potvrdil
kandidáta  seznam | nahoru

17. V rámci Týdne Akademie věd ČR se na Masarykově…   
seznam | nahoru

18. � OpenSource řešení v sítích ��� Na OPFce…   
seznam | nahoru
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KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (1x), podnikatelská (1x), fakulta (1x), karviné (1x)

DUPLICITNÍ S: � OpenSource řešení v sítích ��� Na OPFce… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.11.2022 (10:20:01) Tisk Slezská univerzita v Opavě Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy NEZNÁMÝ

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

Na Slezské univerzitě  se bude diskutovat o mediálním obrazu národnostních menšin v Česku a Polsku. Ve dnech 8. až 10. listopadu tady proběhne 6. ročník konference Média – Dějiny –
Společnost. 

„Program zahájí projekce filmů v kinosále v budově Filozoficko-přírodovědecké fakulty na Hauerově ulici. Upozornit bych chtěla zejména na českou předpremiéru filmu režiséra Michala Blaška
Oběť, který aktuálně sbírá úspěchy na světových festivalech. Velmi zajímavá bude i výstava polského dokumentárního fotografa Arkadiusze Goly s názvem Cikáni na Horním Slezsku 1990–2022
ve fakultní Galerii Hauerova 4,“ zve Monika Horsáková z Ústavu filmové, televizní a rozhlasové tvorby, který konferenci spolupořádá. 

V rámci konferenční části akce nabídne v budově Fakulty veřejných politik na Bezručově náměstí prezentace a rozhovory zaměřené například na romskou filmovou tvorbu, zobrazení
národnostních menšin v české a polské kinematografii, problematiku kladských Čechů či možnosti využití filmové produkce při výuce dějepisu. Program je i určen i široké veřejnosti, vstup je
zdarma. Více se dozvíte na webu http://mediadejiny.slu.cz.

SEKCE: Kultura a vzdělávání MUTACE: Opava
PDF STRANA: 19

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzitě (1x)

DUPLICITNÍ S: Konference Média – Dějiny – Společnost ( Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy, Filozoficko-přírodovědecká fakulta, Opava ); Konference Média –
Dějiny – Společnost (Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy, Fakulta veřejných politik, Opava );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.11.2022 (10:20:02) Tisk Fakulta veřejných politik Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy (lad)

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

Co se děje se světem? Tak zní ústřední téma přednášky geologa, spisovatele a popularizátora vědy Václava Cílka. Proběhne v rámci cyklu Moderní výzvy lidstva 7. 11. od 11 hodin na Bezručově
náměstí 14 na půdě Fakulty  veřejných  politik , která společně Mendelovým gymnáziem akci každý měsíc organizuje. Určena je pro studenty středních a vysokých škol, ale i širokou veřejnost.
Vstup na přednášku je zdarma, sledovat ji můžete také jako online stream, který bude dostupný i v záznamu na YouTube kanálu Moderních výzev lidstva.

SEKCE: Kultura a vzdělávání MUTACE: Opava
PDF STRANA: 25

19. Konference Média – Dějiny – Společnost   
seznam | nahoru

20. Pozvánka na přednášku Václava Cílka  
seznam | nahoru
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KLÍČOVÁ SLOVA:  fakulty (1x), veřejných (1x), politik (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.11.2022 (10:20:02) Tisk Slezská univerzita v Opavě Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy NEZNÁMÝ

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

Filozoficko-přírodovědecká fakulta Slezské univerzity  v Opavě  se také letos zapojí do vědeckého festivalu Týden Akademie věd České republiky. V prvním listopadovém týdnu tak nabídne
bohatý program přednášek, debat a workshopů. Pro veřejnost jsou připraveny dvě přednášky, které proběhnou v sídle fakulty na Masarykově třídě 37. Ve středu 2. 11. se od 17 hodin návštěvníci
ocitnou v kůži archeologa. Seznámí se nejen s pravěkou historií, ale budou mít možnost si osahat také keramické nádoby. V případě zájmu je připravena i ukázka pravěkých kamenných nástrojů.
O den později, ve čtvrtek 3. 11., se pak na stejném místě a ve stejný čas uskuteční přednáška Úvod do problematiky rychlého čtení a osobní práce s informacemi. Při osvojení si teoretických
zásad této metody a jejich následné aplikace do praxe lze proces čtení zrychlit. Přednáška seznámí se základy dané tematiky a nastíní tréninkové metody.

SEKCE: Kultura a vzdělávání MUTACE: Opava
PDF STRANA: 22

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x), opavě (1x)

DUPLICITNÍ S: Týden Akademie věd ČR na univerzitě ( Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy, Filozoficko-přírodovědecká fakulta, Opava );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.11.2022 (10:25:01) Tisk Fakulta veřejných politik Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy (lad)

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

Pokud se zajímáte o své zdraví, pak je právě pro vás připraven další Den prevence, který už tradičně pořádá Fakulta veřejných  politik  za podpory města Opavy . Konat se bude 29. listopadu
od 10 do 17 hodin v univerzitním centru UniPoint v 1. patře OC Breda & Weinstein. 

V oblasti péče o tělesné zdraví se program zaměří na prevenci civilizačních chorob či nácvik první pomoci. Vyzkoušet si tu můžete resuscitaci na dospělém i dětském modelu, brýle pro simulaci
zrakových vad, zkontrolovat si správnost mytí rukou pomocí speciálního přístroje nebo obdržet cenné rady k péči o dutinu ústní. Ze sféry duševního zdraví pak bude hlavním tématem práce se
stresem, seznámíte se například s dýchacími a relaxačními technikami. 

Nebudou chybět ani preventivní aktivity zaměřené na správný rozvoj řeči u dětí.

SEKCE: Zdraví a zdravotnictví MUTACE: Opava
PDF STRANA: 27

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakulta (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavy (1x)

21. Týden Akademie věd ČR na univerzitě   
seznam | nahoru

22. Podzimní Den prevence v OC Breda   
seznam | nahoru
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Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.11.2022 (11:20:02) Tisk Slezská univerzita v Opavě Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy (lad)

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

Již třetím rokem se mohou žáci základních a studenti středních škol, kteří mají problémy s pochopením matematiky, obrátit na tzv. Matematickou pohotovost. V Brain Fitness na Beethovenově 2
jim pomocnou ruku podají studenti vyšších ročníků Slezské univerzity , a to vždy v úterky a čtvrtky mezi 13. a 17. hodinou odpolední. Na základě obrovské poptávky po této službě se začátkem
října pohotovost rozšířila také o fyzikální část. Tady se dětem s chápáním učiva pokusí pomoci každou středu ve stejném čase, jako je avizován výše. 

Odbornou garanci zajišťuje Matematický a Fyzikální ústav Slezské univerzity . Veškerá, i opakovaná výuka, je nabízena zdarma. 

„Charakter naší pohotovosti kopíruje systém pomoci zdravotní, ze kterého si vypůjčila název,“ komentuje základní principy duchovní otec tohoto ojedinělého projektu David Slosarczyk a pokračuje:
„Pohotovost není určena pro soustavné doučování, tak jako lékařská služba první pomoci není určena pro chronické pacienty. Nabízí pomoc v případě úrazu a stejně jako u něj platí, že se vyplatí
přijít co nejdříve po jeho vzniku.“ Počáteční malé uklouznutí v pochopení základů učiva se totiž může stát příčinou dominového efektu, který vede k nepochopení navazující látky, následovanému
zhoršením známek a v řadě případů bohužel i k získání nechuti k celému předmětu.

SEKCE: Kultura a vzdělávání MUTACE: Opava
PDF STRANA: 23

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (2x), univerzity (2x)

DUPLICITNÍ S: Po matematice pomohou studenti i s fyzikou ( Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy, Matematický ústav v Opavě, Opava );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.11.2022 (11:20:03) Tisk Slezská univerzita v Opavě Statutární město Opava - Hláska, zpravodaj statutárního města Opavy (lad)

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

Odborníci z Ústavu informatiky Slezské univerzity  připravili pro veřejnost řadu populárně naučných přednášek. Ty budou až do prosince probíhat vždy ve čtvrtek v Návštěvnickém centru
UniPoint v OC Breda & Weinstein. Hned 3. 11. se můžete s Petrem Sosíkem zamyslet nad umělou inteligencí a jejím postavení proti lidem, naštěstí jen ve hrách, jako jsou piškvorky, šachy či go.
O tři týdny později, 24. 11., představí Jiří Martinů nejrůznější roboty, drony, jejich důležitost a praktické využití v dnešní době. První prosincový den vám Jindra Planková pomůže pochopit pojem
digitální kompetence, a ukáže ty, které jsou důležité pro naše seniory. Celý cyklus zakončí 8. prosince Radka Poláková s přednáškou na téma Statistika kolem nás.

SEKCE: Zpravodajství MUTACE: Opava
PDF STRANA: 23

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x)

23. Po matematice pomohou studenti i s fyzikou   
seznam | nahoru

24. Infočtvrtky v návštěvnickém centru Bredy   
seznam | nahoru
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Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.11.2022 (12:22:24) Internet Obchodně-podnikatelská fakulta Averia.news - Články NEZNÁMÝ

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Obchodně podnikatelská fakulta  Slezské univerzity v Opavě spolu s hlavním partnerem a organizátorem firmou Foresight Cyber pořádá sedmý ročník konference Open
source řešení v sítích 2022, která se uskuteční 10. listopadu 2022 v aule OPF v Karviné, Univerzitní náměstí 1934/3. Jako mediální partner této konference vás srdečně zveme.

Konference je určena zejména široké odborné i neodborné veřejnosti a studentům a jejím cílem je prezentovat účastníkům nové trendy a možnosti svobodného i komerčního software a jeho využití
v sítích, tentokrát v přímé vazbě na problematiku kybernetické bezpečnosti.

Součástí programu jsou rovněž i praktické ukázky některých konkrétních řešení a možnost vyzkoušet si konfiguraci služeb či softwaru.

Konferenci připravuje a pořádá Ústav informačních technologií a Katedra informatiky a matematiky SU OPF v Karviné.

Program:

8:30–10:00 / Prezence
10:00–10:15 / Zahájení konference
10:15–10:45 / Filip Řezáč /VŠB-TUO/ What’s in the box, alias minikrabičky s OWRT
10:45–11:40 / Petr Krčmář / Root.cz / Propojování sítí pomocí VPN
11:40–12:10 / Miroslav Vozňák / VŠB-TUO / Kvantová distribuce klíčů v open-source simulátoru QKDNetSIM
13:30–14:15 / Bob Mann / Foresight Cyber / CISO – the dilemma of the first 100 days
14:15–14:45 / Alena Minxová / NÚKIB / Kybernetická (ne)bezpečnost v praxi
14:45–15:15 / Lukáš Macura / Foresight Cyber / Get insights about your assets with Foresight Cyber Platform
15:30–16:00 / Jiří Tobola / ex Flowmon / Lessons learned: z univerzitního spin-offu po globální cybersecurity scaleup
16:00–16:30 / Přemysl Soldán / IT Cluster z.s. / Poznatky z posledního vývoje v oblasti kybernetické bezpečnosti a jejich aplikace
16:30–17:10 / Jaroslav Hromátka  / IS4 security s.r.o. / Bitdefender: Využití Open Source technologií v praxi
17:15 / Tombola a vyhodnocení „Security kvíz“

V průběhu akce bude probíhat SECURITY KVÍZ, který bude vyhodnocen v závěru konference. Výherce obdrží hodnotnou cenu.

Zdroj: EVENT WORLD NETWORK NEWS

Zdroj: B2B NETWORK NEWS

SEKCE: IT a komunikace POČET AKTUALIZACÍ: 52

KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (1x), podnikatelská (1x), fakulta (1x)

DUPLICITNÍ S: 7. ročník konference Open source řešení v sítích se koná 10. listopadu 2022 ( Averia.news - Články, Slezská univerzita v Opavě ); 7. ročník konference Open source řešení v sítích se
koná 10. listopadu 2022 (Itsec-nn.com - Články, Obchodně-podnikatelská fakulta ); 7. ročník konference Open source řešení v sítích se koná 10. listopadu 2022 ( Itsec-nn.com - Články, Slezská
univerzita v Opavě); 7. ročník konference Open source řešení v sítích se koná 10. listopadu 2022 ( Netguru-nn.com - Články, Obchodně-podnikatelská fakulta ); 7. ročník konference Open source
řešení v sítích se koná 10. listopadu 2022 (Netguru-nn.com - Články, Slezská univerzita v Opavě ); 7. ročník konference Open source řešení v sítích se koná 10. listopadu 2022 ( B2b-nn.com - Články,
Obchodně-podnikatelská fakulta); 7. ročník konference Open source řešení v sítích se koná 10. listopadu 2022 ( B2b-nn.com - Články, Slezská univerzita v Opavě ); 7. ročník konference Open
source řešení v sítích se koná 10. listopadu 2022 (Cz.ict-nn.com - Články, Obchodně-podnikatelská fakulta ); 7. ročník konference Open source řešení v sítích se koná 10. listopadu 2022 ( Cz.ict-
nn.com - Články, Slezská univerzita v Opavě); 7. ročník konference Open source řešení v sítích se koná 10. listopadu 2022 ( Cz.ict-nn.com - Články, Obchodně-podnikatelská fakulta ); 7. ročník
konference Open source řešení v sítích se koná 10. listopadu 2022 (Cz.ict-nn.com - Články, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.11.2022 (12:45:17) Internet Fyzikální ústav v Opavě Sciencemag.cz - Články science

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Americká astronomická společnost NOIRLab (National Optical-Infrared Astronomy Research Laboratory) spravující jedny z největších a vědecky nejproduktivnějších observatoří světa (Kitt Peak v
Arizoně, Gemini North na Havaji, Cerro Pachón a Cerro Tololo v Chile) publikovala v úterý 25. října 2022 exkluzivní virtuální prohlídky všech svých pracovišť. Tento projekt vznikl ve spolupráci s
Fyzikálním ústavem  v Opavě  a je dostupný nejen online, ale je také zdarma ke stažení. NOIRLab pomocí prohlídek představuje jak samotné technické zázemí všech observatoří, tak i objekty a
úkazy pozorovatelné nad vysokohorskými observatořemi.

Virtuální prohlídky jsou k dispozici na webu NOIRLabu, a to jak interaktivně, tak ke stažení. Jedná se o první verzi, neboť data z expedice se stále ještě zpracovávají a prohlídky se tak budou
rozšiřovat o další pohledy. Na projektu se podílel Petr Horálek z Fyzikálního  ústavu  v Opavě  v rámci fotografické expedice v březnu a dubnu 2022.

Z oficiální tiskové zprávy NOIRLab
Mnoho astronomických nadšenců jen máloco vzbudí tolik vzrušení jako návštěva u jednoho z prvotřídních dalekohledů a výzkumných center, které jsou součástí NOIRLab NSF. Od odlehlých a
drsných hor Chile po tyčící se svahy Mauna Kea na Havaji, od skalnatého terénu Kitt Peak po centrálu NOIRLab v Tucsonu v Arizoně, zařízení NOIRLab překračují kontinenty a polokoule, aby
lidem zde na Zemi přenesli zázraky vesmíru.

Dostat se do těchto odlehlých míst však může být obtížné i pro ty nejodvážnější cestovatele. To je důvod, proč NOIRLab nyní přináší vzrušení i vám!

NOIRLab s hrdostí oznamuje spuštění svých komplexních virtuálních prohlídek, které poskytují speciální přístup do zákulisí vědy, kterou děláme, a rozmanité komunity, která umožňuje
astronomický výzkum. Celé apartmá se skládá ze sedmi různých míst, z nichž každé obsahuje panoramatické snímky z různých oblastí poblíž vrcholu a základních zařízení všech našich
programů. Uživatelé se budou moci těmito prostory pohybovat a prozkoumávat každé zařízení pomocí postranního panelu umístěného vlevo nebo pomocí vyskakovacího okna NOIRLab a Google
Map vpravo. Virtuální prohlídky jsou nabité interaktivními prvky, které můžete prozkoumat a dozvědět se více o NOIRLabu a astronomii. Kromě toho můžete kliknutím na ikonu nabídky v pravém
horním rohu zobrazit další možnosti.

Tyto prohlídky vám umožní zažít zařízení NOIRLab na vlastní kůži jako nikdy předtím. Z pohodlí své pohovky a dotykem konečků prstů budete moci nahlédnout do vnitřního fungování našich

25. 7. ročník konference Open source řešení v sítích se koná 10. listopadu 2022   
seznam | nahoru

26. Virtuální prohlídky největších observatoří světa   
seznam | nahoru
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základních zařízení a ponořit se do stejných budov, kde se odehrává špičková věda – tady a teď!

Prohlídky jsou podporovány v prohlížečích na PC se systémy Win a Mac, ale i na smartphonech s iOS a Android, stejně jako na náhlavních náhlavních soupravách pro virtuální realitu. Při používání
mobilního zařízení povolte přístup ke gyroskopu, abyste získali plně pohlcující zážitek.

360stupňová panoramata pořídila skupina talentovaných astrofotografů během postpandemické fotoexpedice NOIRLab 2022 do všech lokalit v březnu a dubnu 2022 (Petr Horálek z Fyzikálního
ústavu  v Opavě  & Tomáš Slovinský). Tyto fotografie byly pořízeny s vysokou úrovní péče a odborností a nejlépe je lze prozkoumat v prostředí virtuální prohlídky v režimu celé obrazovky.

Sbírka 360stupňových panoramatických snímků společnosti NOIRLab může být použita k mnoha rekreačním a vzdělávacím účelům; kromě importu do systémů virtuální reality je lze také nahrát do
speciálního softwaru pro zobrazení v planetáriích po celém světě. Všechna panoramata jsou dostupná přes tento odkaz v rozlišení až 500 megapixelů.

Vydejte se za dobrodružstvím a ponořte se do virtuálních prohlídek NOIRLab ještě dnes!

SEKCE: Ostatní

KLÍČOVÁ SLOVA:  opavě (3x), fyzikálního (2x), ústavu (2x), fyzikálním (1x), ústavem (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.11.2022 (18:22:59) Sociální sítě Institut tvůrčí fotografie Facebook - Příspěvky STA Bruntálsko

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

� Osobností Moravskoslezského kraje za rok 2021 je český dokumentární fotograf, vysokoškolský pedagog, kurátor a organizátor kulturního života Jindřich  Štreit  ze Sovince na Bruntálsku.
Moc gratulujeme! ��✨www.stabruntalsko.cz Moravskoslezský kraj, Město Rýmařov - oficiální stránky, Město Vrbno pod Pradědem - oficiální stránky, Město Bruntál - město mezi horami a
vodou, Slezská univerzita v Opavě, Krnov - oficiální stránka města, Euroregion Praděd

SEKCE: Sociální sítě

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (1x), štreit (1x)

DUPLICITNÍ S: � Osobností Moravskoslezského kraje za rok 2021… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.11.2022 (18:30:00) Sociální sítě Institut tvůrčí fotografie Facebook - Příspěvky Moravskoslezský kraj

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Osobností Moravskoslezského kraje se stal slavný fotograf Jindřich  Štreit  z malebného Sovince. �Blahopřejeme!�Jindra Štreit je nejenom dokumentární fotograf, ale také vysokoškolský
pedagog, kurátor a organizátor kulturního života.

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (1x), štreit (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.11.2022 (00:40:04) Tisk Obchodně-podnikatelská fakulta Economia, a.s. - Hospodářské noviny David Busta, Šimon Felenda autori@hn.cz

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

Čínské akcie se houpou tak, jak píská komunistická strana. S Českem nebo Evropou zase došla investorce Kateřině Zychové trpělivost kvůli mimořádným daním z takzvaných
nezasloužených zisků. Proto se soustředí už jen na americké akcie, třeba těžařů plynu.  

K využití současných propadů na finančních trzích má známá investorka Kateřina Zychová nabito. „Držíme v hotovosti zhruba 30 procent prostředků, ve standardních dobách je to kolem 10
procent,“ říká Zychová, která během více než patnácti let v zahraničí prošla bankami v Londýně, New Yorku, až se nakonec vrátila do Česka, kde založila investiční společnost Verdi Capital. 

Válka na Ukrajině už podle ní nechává americký akciový trh chladným a všechny zajímá primárně, kdy skončí americká centrální banka se zvyšováním sazeb. Právě centrální banky se zvyšováním
sazeb významně podílí na decimaci cen aktiv v letošním roce. 

V rozhovoru pro HN tak Zychová například vysvětluje, proč se investoři ve velkém zbavují akcií realitních investičních fondů nebo proč jsou zatím odolné investice do private equity (soukromých
firem). Zychová a její Verdi Capital přitom sází na české farmy. 

Naopak zcela skončila s investicemi do čínských a evropských akcií. „Nechceme bojovat s centrálními bankami a ještě vládami a jejich daněmi,“ říká Zychová. Zatímco v Číně s akciemi cvičí plány
komunistického režimu, v Česku a v Evropě daně z takzvaných nezasloužených zisků. 

27. � Osobností Moravskoslezského kraje za rok 2021…   
seznam | nahoru

28. Osobností Moravskoslezského kraje se stal slavný…   
seznam | nahoru

29. S čínskými a evropskými akciemi jsme skončili, výnosy vidíme v plynu   
seznam | nahoru
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HN: V médiích vás všude představují jako „vlčici z Wall Street“. Líbí se vám to vůbec? 

Nevadí mi to, na začátku šlo o vtip, který určitě dobře rezonoval. Odkazuje na start mé investiční kariéry na Wall Street, kde jsem začínala ve 24 letech. A pak asi každý viděl oblíbený film Vlk z
Wall Street s Leonardem DiCapriem. 

HN: Ptáme se proto, zda vzpomínáte na Wall Street v dobrém? Právě v onom filmu je vyobrazená jako místo totálního nasazení a všudypřítomného stresu… 

Wall Street byla výcvikový tábor, ale získané zkušenosti za to stály. Dnes už je to však jinak, tvrdost se výrazně zmírnila s tím, jak uvadá zájem pracovat pro korporace. 

HN: Můžete být konkrétnější? V čem přesně se Wall Street od 90. let změnila? 

Kdo chtěl tehdy udělat kariéru a vydělávat hodně peněz, šel buď do investičních bank jako JP Morgan, nebo do konzultačních firem typu McKinsey. Mně se podařilo dostat do JP Morgan.
Pracovala jsem 15 hodin denně a prakticky bez dovolené. Mladí lidé dnes mají jiné preference a korporát je neláká, raději si založí vlastní firmu nebo se zaměří na venture capital (investice do
soukromých firem). Klesá poptávka po práci na Wall Street, a tak se musí tamní hráči přizpůsobovat. Dnes už není nutnost nosit formální oblečení. Dokonce je povinných 14 dní dovolené. Na Wall
Street je dnes snazší se dostat. 

HN: Prošla jste si i Goldman Sachs nebo Credit Suisse, než jste se vrátila do Česka, kde jste založila firmu Verdi Capital. Jak náročné je pracovat pro vás? 

Kdybych chtěla po lidech pracovat 15 hodin denně, skončím za chvíli v kanceláři sama. Musela jsem polevit. Svět se změnil a myslím, že k dobrému. Pro nás pracují kreativní lidé, kteří nejsou
korporátního typu. Snažím se je motivovat variabilními bonusy nebo koinvesticemi, tedy možností zhodnotit své peníze přímo v našich projektech. 

HN: Jak se vám investičně v letošním turbulentním roce daří? Začněme akciemi. 

Není to žádná hitparáda, neboť už od roku 2013 máme strategii long only, tedy investujeme s důrazem na růst akcií. Investice se zaměřením na poklesy jsme dělali dříve, při dluhové krizi v Evropě
dobře fungovaly. Došli jsme ale k závěru, že dlouhodobě je zkrátka long only efektivnější strategie, byť zrovna letos se jí nedaří. Snad kromě energetických akcií a pár dalších výjimek klesá
všechno. 

Co se týče výkonnosti, záleží na mandátu. Někde se pohybujeme kolem indexů, které letos ztrácejí nižší desítky procent, na druhou stranu dividendoví investoři jsou jen v mírné ztrátě. 

HN: Zaujaly nás hluboké propady realitních investičních fondů (REITs) a vy jste některé měli taktéž v portfoliích. Pořád nějaký fond držíte? 

Nedržíme už ani jeden, naposledy šlo o americkou společnost Medical Properties Trust, která se zaměřuje na investice do nemovitostí pro zdravotnická zařízení. Pozici jsme zavřeli kvůli obavám,
že její akcie budou trpět v důsledku negativního dopadu rostoucích úrokových sazeb. To se skutečně děje. 

HN: Když se u těchto fondů podíváme do účetních závěrek, nyní je na trhu situace, že i po odečtení dluhů je hodnota jejich majetku mnohdy o desítky procent vyšší než jejich
tržní kapitalizace. Jak si to vysvětlujete? 

Pokud je tržní kapitalizace výrazně nižší než čisté ohodnocení majetku, trh se tím pouze snaží říct, že nebere na lehkou váhu riziko přecenění tohoto majetku směrem dolů. Koneckonců akciový trh
je v tomto ohledu vždy rychlejší než účetní závěrky. Navíc REITs se také zásadně různí, co se týče rizikovosti. Pokud vlastní nemovitosti na pronájem kanceláři, hotelu nebo obchodních center,
projeví se u nich ekonomické zpomalení relativně rychle. Fondy s investicemi do rezidenčních nemovitostí bývají odolnější vůči výprodejům. 

HN: Plánujete současné situace využít a do nějakého takového fondu znovu vstoupit? 

Pro mě jde pořád o hodně rizikový podnik a zatím nenastal správný čas. V ekonomice nedošlo k žádnému zásadnímu obratu. Jinak se obecně díky výprodejům mohou naskytnout příležitosti, kdy
jsou akcie těchto fondů extrémně podhodnocené vzhledem k majetku, který drží. Něco podobného se stalo během pandemie u francouzské Unibail-Rodamco-Westfield, kde jsme viděli slevu 30
až 40 procent a podařilo se nám ji využít. 

HN: Jedny z historicky nejhlubších propadů zasáhly letos dluhopisový trh. Máte nějaké, třeba i české firemní dluhopisy? 

V portfoliích máme pouze dluhopis ALWYN (pod společnost spadá i česká Sazka – pozn. red.). Konkrétně s českými dluhopisy je problematické, že mají omezenou likviditu a je jich malý výběr.
Máme ale selektivně dluhopisy evropských a amerických korporátů. 

HN: Jak se chovají vaši klienti, když vidí, jak akciové nebo dluhopisové trhy padají? 

Někteří investoři to vidí jako příležitost a likviditu doplňují. Chápou, že když se na akciových indexech vrací stav k předpandemickým úrovním, nemá smysl prodávat, ale naopak držet peníze a mít
je připravené na nákupy. 

HN: Jste teď více v hotovosti, když to porovnáte s běžnými dobami? 

Držíme v hotovosti zhruba 30 procent prostředků, ve standardních dobách je to kolem 10 procent. 

HN: Co čekáte, že se na amerických finančních trzích bude odehrávat? 

Válka na Ukrajině už nemá na americký akciový trh skoro žádný vliv. Zcela klíčové je chování tamní centrální banky. Růsty a propady na akciovém trhu se točí kolem spekulací, kdy přestane Fed
zvyšovat sazby nebo je začne znovu snižovat, to je onen očekávaný „pivot“, o kterém se všude mluví. Určitě bude mít vliv také politika, neboť v USA je velký tlak na to, aby penzijní fondy a
manažeři fondů vydělávali. Nyní už se setkávám s obviňováním prezidenta a vlády z toho, že penzisté přišli o 30 procent úspor. 

HN: Bral na vámi zmiňované faktory Fed ohledy v minulosti? 

Myslím, že třeba za Donalda Trumpa byl tlak na Fed enormní. Nakonec tehdy došlo k obratu ve zvyšování sazeb a ty opět začaly od roku 2019 klesat. Mimochodem šéf Fedu Jerome Powell je
republikán, jen to často lidé nevědí. Jinak samozřejmě centrální banka má být nezávislá, ale realita bývá trochu jiná. 

HN: Přinesla jste nám ukázat graf amerického indexu S&P 500 doplněný o prvky technické analýzy. Co nám říká? Vy obchodujete podle techniky?  

Neobchodujeme explicitně, ale trhy se technikou řídí, proto je důležité znát některé úrovně. Já mám na grafu vyznačené takzvané podpůrné úrovně (support level) například na hodnotách 3 394 a
3 300 bodů. Jakmile se index přiblíží k těmto hodnotám, musí dostat silný impulz, aby se pod ně propadl. Podobně existují i úrovně rezistence (resistence level), které je naopak těžké prorazit
směrem vzhůru. V dlouhém období jsou možnosti technické analýzy omezenější, váhu naopak získávají fundamentální faktory týkající se byznysu firmy. V každém případě technika pomáhá s
vhodným naskočením do trhu a jednotlivých titulů. 

HN: A na které akcie v poslední době nejvíce sázíte? 

Držíme tituly z defenzivních sektorů jako tabákovou British American Tobacco, která nabízí sedmiprocentní dividendu a je kvůli svému byznysu poměrně stabilní v dobách vysoké kolísavosti.
Druhým příkladem je americký T-Mobile, který je tamní telekomunikační jedničkou. V poslední době jsme se svezli na ropných a těžebních společnostech jako ExxonMobil. Věříme také těžbě
zemního plynu ve Spojených státech, zejména společnostem dodávajícím plyn do LNG terminálů v Texasu a Louisianě. Takovou společností je například Southwestern Energy, jejíž výkonnost je v
tuto chvíli sice negativně ovlivněna zajištěním prodejních cen z doby covidu, ale díky akvizicím a tržní pozici v dodávkách do LNG terminálů se její potenciál příští rok odemkne. 

HN: Má smysl dnes investovat do obnovitelných zdrojů? 
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Mám zkušenosti jako privátní investor, jelikož jsme postavili větrné parky ve Finsku. Pokud jde o akcie těchto firem, neshledávám je momentálně atraktivními. Kdybych vzala například Nordex,
vyrábějící větrné turbíny, má firma problémy s růstem nákladů a zpožděním dodávek. A platí to i o dalších, neboť existuje třeba velká závislost na dílech z Číny. Samostatná otázka je profitabilita
těchto společností, která obecně není dobrá. Větší potenciál na výnos podle mě mají tradiční zdroje jako ropa, plyn, případně uran. Jsou podinvestované, a to v době, kdy se bez nich neobejdeme. 

HN: Když jste zmínila Čínu, investujete tam ještě pořád? Nebo jste to jako někteří jiní po nedávném komunistickém sjezdu vzdala? 

Když začala pandemie, investovali jsme do akcií Alibaby a inkasovali jsme pěkný zisk. Taktéž jsme ale investovali do společnosti New Oriental Education, protože firma si finančně stála skvěle a
byla v zajímavém sektoru soukromého vzdělávání. V Číně rodiny ve velkém utrácejí za vzdělání svých potomků. Jenže loni čínská vláda omezila privátní doučování a to se odrazilo na výkonnosti
této akcie. Tehdy jsem si řekla, že s Čínou končíme. Stejně tak jsme přestali investovat do evropských akcií. 

HN: Jsou v případě Evropy důvodem kotrmelce ohledně mimořádných daní, které předvádí i česká vláda v případě energetického ČEZ? 

Měla jsem akcie ČEZ čistě soukromě kvůli dividendě, ale pozici jsem zavřela, když jsem si uvědomila, že jde v podstatě o politickou investici. Podobný příběh byl ale také v případě Uniperu v
Německu. Nechceme bojovat s centrálními bankami a ještě vládami a jejich daněmi. Ve Spojených státech samozřejmě vláda také firmy ovlivňuje, nedělá to ale zatím tak násilným způsobem.
Globální energetický sektor ale podstatně ovlivnila třeba tím, že v letošním roce masivně uvolňuje své strategické ropné rezervy. 

HN: V jednom rozhovoru pro HN jste říkala, že o pádu Lehman Brothers v roce 2008 se na Wall Street šuškalo už dva roky předtím, než k tomu došlo. O čem se šušká dnes? 

Jak tam nežiji, mám bohužel už zpřetrhané kontakty. Pokud jste „in the game“, ony „walls“ jsou propustné a dostanete se k informacím dříve. Nyní jezdím alespoň do Švýcarska nebo Londýna,
což jsou pořád největší evropské finanční huby, tam se dá také něco nasát. 

HN: V médiích se občas objevují zprávy o tom, že by problémy mohly vzejít z prudkého zvyšování sazeb, které může položit firmy, jež jsou hodně vystavené dluhu.  

Překotné zvyšování sazeb určitě problémy přinese. Je třeba vnímat, že globální zadlužení se v poslední dekádě levných peněz a nízkých úrokových sazeb dramaticky zvýšilo. Co všechno se v
takto zadluženém prostředí může prudkým zvyšováním sazeb rozbít, je samozřejmě těžké v tuto chvíli odhadnout. Podobně nelze předvídat, zda by situace měla stejný nebo podobný dopad jako
globální krize po roce 2008. 

Každopádně zvyšování sazeb už způsobilo masivní dluhopisové výprodeje, což může být nebezpečné pro penzijní systém. Penzijní fondy musí přeceňovat svá dluhopisová portfolia, případně
část dluhopisů nuceně odprodávat. Fondy se pak mohou dostat do výprodejové smyčky, jako jsme to viděli nedávno ve Velké Británii, což může v krajním případě položit celý penzijní systém. 

HN: Investujete také do private equity (soukromých firem), kde zatím žádná negativní smršť nepanuje. Čím si to vysvětlujete a proč jste se do byznysu pustila? 

Lidé se na private equity dívají jako na alternativní investice a vnímají je bezpečněji. Už jen čistě z psychologického hlediska. Když máte firmu na akciovém trhu, vidíte každý den, jak její hodnota
kolísá. To se u private equity neděje. My jsme se pustili do oboru zemědělství a začalo to náhodou. Koupili jsme biofarmu s 1900 hektary půdy v západních Čechách. A mně se to zalíbilo, neboť
jsem si uvědomila, že jde o dobrý protipól jistoty právě k akciovému trhu. Jíst budeme muset vždycky. A nyní už investujeme do dalších farem. 

HN: Když se řekne farma, vybavíme si z televize amerického farmáře. U nás jsou v povědomí spíš zemědělská družstva. Co přesně je česká farma, jak funguje? 

Kupujeme primárně už fungující a zprivatizované farmy. Celý sektor nicméně stále neprošel modernizací a restrukturalizací, proto vidíme velké množství příležitostí. Nyní máme jednu konvenční a
jednu biologickou farmu. Biologické farmy jsou více závislé na dotacích, u konvenčních farem tvoří dotace 20 procent obratu. Naším cílem je zlepšit vedení farem, odstřihnout prodělečné části
byznysu, jako je třeba dnes chov prasat. 

HN: Jak si stojí farmy ziskově a co vytváří hodnotu, kterou nabízíte skrze svůj nový fond investorům? 

Cílem je zrekonstruovat a zefektivnit farmy, dosadit tam nové vedení a zavést nové technologie nebo efektivnější čerpání dotací na nákup techniky. Obecně však jsou farmy ziskové, pokud mají
dobré řízení nebo nejsou předlužené. 

HN: Ve fondu jsou nyní vložené podíly ve vámi vlastněných farmách, co to znamená? 

Chci tím demonstrovat, že celému byznysu věřím a mám v něm velkou část svého jmění. Sama bych nikdy nesvěřila peníze nikomu, kdo v nabízeném fondu nemá vlastní peníze. 

HN: Kolik už máte investorů a kolik jste vybrali do fondu peněz? 

Jsme v procesu fundraisingu od července. Konkrétní částky ani investory nemohu uvádět. 

HN: Když se rozhodujete o koupi farmy, na základě čeho tak činíte? 

Farmy jsou pořád většinou odloučené od finančního světa, proto nefunguje tradiční investiční proces, kdy se najme investiční banka, která farmu dostane na trh. Většinou proto jde o bilaterální
jednání se zemědělci, takové jednání je často složitější, ale zase můžete pořídit zajímavější farmu a nemusíte se přetahovat s konkurencí. 

HN: Kolik vůbec máme v Česku farem? 

Přesné číslo teď z hlavy nevím, ale Česko má řádově tisíce farem. 

HN: Jaké máte plány na expanzi, kde chcete farmy kupovat? 

Nyní se zaměřujeme na západní Čechy a Vysočinu, kde už dvě farmy máme. U farem je důležité počítat s výnosy z rozsahu. Pokud máte farmy blízko sebe, můžete sdílet stroje a lidský kapitál.
Máme v plánu vstup na Slovensko. 

HN: Určitě se vám kvůli inflaci zvýšily náklady, jak to zvládáte? 

Naštěstí se také výrazně zvýšily ceny zemědělských výstupů, například obilovin a mléka. Také máme bioplynovou stanici. 

HN: Tudíž se vás pověstné kleště mezi rostoucími náklady a supermarkety neochotnými platit více za výrobky netýkají? 

Do byznysu s finálním produktem jsme nakonec nešli. Ekonomicky to nevycházelo. 

HN: Nebojíte se, že by v dnešních těžkých časech mohlo dojít ke krácení dotací? 

Neumím si představit, že by Evropská unie výrazně krátila dotace. 

Kdyby se něco takového stalo, neměli bychom brzy co jíst.Evropské dotace jsou pro zemědělství klíčové. 

Pokud by to EU udělala, Francouzi by asi zahájili další útok na Bastilu. 

Kdybych po lidech chtěla, aby pracovali 15 hodin denně, skončím za chvíli v kanceláři sama. Musela jsem polevit.  
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Věřím těžbě zemního plynu v USA, zejména společnostem dodávajícím plyn do LNG terminálů. 

KATEŘINA ZYCHOVÁ 

◾ Pracovala v největších investičních bankách světa JPMorgan, Credit Suisse a Goldman Sachs v Londýně a v New Yorku. 

◾ Pochází z Ostravy, vystudovala ekonomii na Obchodně  podnikatelské  fakultě  Slezské univerzity a později získala titul MBA na americkém Rochester Institute of Technology. 

◾ V současnosti vede vlastní investiční firmu Verdi Capital s pobočkou v Curychu. 

◾ Nyní se zaměřuje na investice do zemědělských farem a obnovitelných zdrojů. 

◾ Baví ji jízda na horském kole, lyžování a skialpinismus, tenis, cestování do exotických zemí a studium jazyků. 

◾ Je v dozorčí radě nadace Dejme dětem šanci a nadace Loono. Je členkou 100 Women in Finance.

SEKCE: Ekonomika a Finance MUTACE:
PDF POPIS OBRÁZKŮ: Investorka Kateřina Zychová je výkonnou ředitelkou vlastní společnosti
Verdi Capital. Foto: HN – Libor Fojtík

PDF STRANA: 9

KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (1x), podnikatelské (1x), fakultě (1x)

DUPLICITNÍ S: S čínskými a evropskými akciemi jsme skončili, výnosy vidíme v plynu ( Economia, a.s. - Hospodářské noviny, Slezská univerzita v Opavě, );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.11.2022 (00:45:01) Internet Slezská univerzita v Opavě HospodářskéNoviny.cz - Ihned.cz - Archiv Premium David Busta, Šimon Felenda

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

K využití současných propadů na finančních trzích má známá investorka Kateřina Zychová nabito. „Držíme v hotovosti zhruba 30 procent prostředků, ve standardních dobách je to kolem 10
procent,“ říká Zychová, která během více než patnácti let v zahraničí prošla bankami v Londýně, New Yorku, až se nakonec vrátila do Česka, kde založila investiční společnost Verdi Capital.

Válka na Ukrajině už podle ní nechává americký akciový trh chladným a všechny zajímá primárně, kdy skončí americká centrální banka se zvyšováním sazeb. Právě centrální banky se zvyšováním
sazeb významně podílí na decimaci cen aktiv v letošním roce.

V rozhovoru pro HN tak Zychová například vysvětluje, proč se investoři ve velkém zbavují akcií realitních investičních fondů nebo proč jsou zatím odolné investice do private equity (soukromých
firem). Zychová a její Verdi Capital přitom sází na české farmy.

Naopak zcela skončila s investicemi do čínských a evropských akcií. „Nechceme bojovat s centrálními bankami a ještě vládami a jejich daněmi,“ říká Zychová. Zatímco v Číně s akciemi cvičí plány
komunistického režimu, v Česku a v Evropě daně z takzvaných nezasloužených zisků.

30. S čínskými a evropskými akciemi jsme skončili, říká Zychová. Výnosy vidí v
americkém plynu  seznam | nahoru
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HN: V médiích vás všude představují jako „vlčici z Wall Street“. Líbí se vám to vůbec?

Nevadí mi to, na začátku šlo o vtip, který určitě dobře rezonoval. Odkazuje na start mé investiční kariéry na Wall Street, kde jsem začínala ve 24 letech. A pak asi každý viděl oblíbený film Vlk z
Wall Street s Leonardem DiCapriem.

HN: Ptáme se proto, zda vzpomínáte na Wall Street v dobrém? Právě v onom filmu je vyobrazená jako místo totálního nasazení a všudypřítomného
stresu…

Wall Street byla výcvikový tábor, ale získané zkušenosti za to stály. Dnes už je to však jinak, tvrdost se výrazně zmírnila s tím, jak uvadá zájem pracovat pro korporace.

Investorka Kateřina Zychová

◼ Pracovala v největších investičních bankách světa JPMorgan, Credit Suisse a Goldman Sachs v Londýně a v New Yorku.

◼ Pochází z Ostravy, vystudovala ekonomii na Obchodně podnikatelské fakultě Slezské univerzity  a později získala titul MBA na americkém Rochester Institute of Technology.

◼ V současnosti vede vlastní investiční firmu Verdi Capital s pobočkou v Curychu.

◼ Nyní se zaměřuje na investice do zemědělských farem a obnovitelných zdrojů.

◼ Baví ji jízda na horském kole, lyžování a skialpinismus, tenis, cestování do exotických zemí a studium jazyků.

◼ Je v dozorčí radě nadace Dejme dětem šanci a nadace Loono. Je členkou 100 Women in Finance.

HN: Můžete být konkrétnější? V čem přesně se Wall Street od 90. let změnila?

Kdo chtěl tehdy udělat kariéru a vydělávat hodně peněz, šel buď do investičních bank jako JP Morgan, nebo do konzultačních firem typu McKinsey. Mně se podařilo dostat do JP Morgan.
Pracovala jsem 15 hodin denně a prakticky bez dovolené. Mladí lidé dnes mají jiné preference a korporát je neláká, raději si založí vlastní firmu nebo se zaměří na venture capital (investice do
soukromých firem). Klesá poptávka po práci na Wall Street, a tak se musí tamní hráči přizpůsobovat. Dnes už není nutnost nosit formální oblečení. Dokonce je povinných 14 dní dovolené. Na Wall
Street je dnes snazší se dostat.

HN: Prošla jste si i Goldman Sachs nebo Credit Suisse, než jste se vrátila do Česka, kde jste založila firmu Verdi Capital. Jak náročné je pracovat
pro vás?

Kdybych chtěla po lidech pracovat 15 hodin denně, skončím za chvíli v kanceláři sama. Musela jsem polevit. Svět se změnil a myslím, že k dobrému. Pro nás pracují kreativní lidé, kteří nejsou
korporátního typu. Snažím se je motivovat variabilními bonusy nebo koinvesticemi, tedy možností zhodnotit své peníze přímo v našich projektech.

HN: Jak se vám investičně v letošním turbulentním roce daří? Začněme akciemi.

Není to žádná hitparáda, neboť už od roku 2013 máme strategii long only, tedy investujeme s důrazem na růst akcií. Investice se zaměřením na poklesy jsme dělali dříve, při dluhové krizi v Evropě
dobře fungovaly. Došli jsme ale k závěru, že dlouhodobě je zkrátka long only efektivnější strategie, byť zrovna letos se jí nedaří. Snad kromě energetických akcií a pár dalších výjimek klesá
všechno. Co se týče výkonnosti, záleží na mandátu. Někde se pohybujeme kolem indexů, které letos ztrácejí nižší desítky procent, na druhou stranu dividendoví investoři jsou jen v mírné ztrátě. 

HN: Zaujaly nás hluboké propady realitních investičních fondů (REITs) a vy jste některé měli taktéž v portfoliích. Pořád nějaký fond držíte?

Nedržíme už ani jeden, naposledy šlo o americkou společnost Medical Properties Trust, která se zaměřuje na investice do nemovitostí pro zdravotnická zařízení. Pozici jsme zavřeli kvůli obavám,
že její akcie budou trpět v důsledku negativního dopadu rostoucích úrokových sazeb. To se skutečně děje.

HN: Když se u těchto fondů podíváme do účetních závěrek, nyní je na trhu situace, že i po odečtení dluhů je hodnota jejich majetku mnohdy o
desítky procent vyšší než jejich tržní kapitalizace. Jak si to vysvětlujete?

Pokud je tržní kapitalizace výrazně nižší než čisté ohodnocení majetku, trh se tím pouze snaží říct, že nebere na lehkou váhu riziko přecenění tohoto majetku směrem dolů. Koneckonců akciový trh
je v tomto ohledu vždy rychlejší než účetní závěrky. Navíc REITs se také zásadně různí, co se týče rizikovosti. Pokud vlastní nemovitosti na pronájem kanceláři, hotelu nebo obchodních center,
projeví se u nich ekonomické zpomalení relativně rychle. Fondy s investicemi do rezidenčních nemovitostí bývají odolnější vůči výprodejům.

HN: Plánujete současné situace využít a do nějakého takového fondu znovu vstoupit?

Pro mě jde pořád o hodně rizikový podnik a zatím nenastal správný čas. V ekonomice nedošlo k žádnému zásadnímu obratu. Jinak se obecně díky výprodejům mohou naskytnout příležitosti, kdy
jsou akcie těchto fondů extrémně podhodnocené vzhledem k majetku, který drží. Něco podobného se stalo během pandemie u francouzské Unibail-Rodamco-Westfield, kde jsme viděli slevu 30
až 40 procent a podařilo se nám ji využít.

HN: Jedny z historicky nejhlubších propadů zasáhly letos dluhopisový trh. Máte nějaké, třeba i české firemní dluhopisy?

V portfoliích máme pouze dluhopis ALWYN (pod společnost spadá i česká Sazka – pozn. red.) . Konkrétně s českými dluhopisy je problematické, že mají omezenou likviditu a je jich malý výběr.
Máme ale selektivně dluhopisy evropských a amerických korporátů.

HN: Jak se chovají vaši klienti, když vidí, jak akciové nebo dluhopisové trhy padají?

Někteří investoři to vidí jako příležitost a likviditu doplňují. Chápou, že když se na akciových indexech vrací stav k předpandemickým úrovním, nemá smysl prodávat, ale naopak držet peníze a mít
je připravené na nákupy.

HN: Jste teď více v hotovosti, když to porovnáte s běžnými dobami?

Držíme v hotovosti zhruba 30 procent prostředků, ve standardních dobách je to kolem 10 procent.

HN: Co čekáte, že se na amerických finančních trzích bude odehrávat?

Válka na Ukrajině už nemá na americký akciový trh skoro žádný vliv. Zcela klíčové je chování tamní centrální banky. Růsty a propady na akciovém trhu se točí kolem spekulací, kdy přestane Fed
zvyšovat sazby nebo je začne znovu snižovat, to je onen očekávaný „pivot“, o kterém se všude mluví. Určitě bude mít vliv také politika, neboť v USA je velký tlak na to, aby penzijní fondy a
manažeři fondů vydělávali. Nyní už se setkávám s obviňováním prezidenta a vlády z toho, že penzisté přišli o 30 procent úspor.

HN: Bral na vámi zmiňované faktory Fed ohledy v minulosti?

Myslím, že třeba za Donalda Trumpa byl tlak na Fed enormní. Nakonec tehdy došlo k obratu ve zvyšování sazeb a ty opět začaly od roku 2019 klesat. Mimochodem šéf Fedu Jerome Powell je
republikán, jen to často lidé nevědí. Jinak samozřejmě centrální banka má být nezávislá, ale realita bývá trochu jiná.

HN: Přinesla jste nám ukázat graf amerického indexu S&P 500 doplněný o prvky technické analýzy. Co nám říká? Vy obchodujete podle techniky?

Neobchodujeme explicitně, ale trhy se technikou řídí, proto je důležité znát některé úrovně. Já mám na grafu vyznačené takzvané podpůrné úrovně (support level) například na hodnotách 3 394 a
3 300 bodů. Jakmile se index přiblíží k těmto hodnotám, musí dostat silný impulz, aby se pod ně propadl. Podobně existují i úrovně rezistence (resistence level), které je naopak těžké prorazit
směrem vzhůru. V dlouhém období jsou možnosti technické analýzy omezenější, váhu naopak získávají fundamentální faktory týkající se byznysu firmy. V každém případě technika pomáhá s
vhodným naskočením do trhu a jednotlivých titulů.

HN: A na které akcie v poslední době nejvíce sázíte?

Držíme tituly z defenzivních sektorů jako tabákovou British American Tobacco, která nabízí sedmiprocentní dividendu a je kvůli svému byznysu poměrně stabilní v dobách vysoké kolísavosti.
Druhým příkladem je americký T-Mobile, který je tamní telekomunikační jedničkou. V poslední době jsme se svezli na ropných a těžebních společnostech jako ExxonMobil. Věříme také těžbě
zemního plynu ve Spojených státech, zejména společnostem dodávajícím plyn do LNG terminálů v Texasu a Louisianě. Takovou společností je například Southwestern Energy, jejíž výkonnost je v
tuto chvíli sice negativně ovlivněna zajištěním prodejních cen z doby covidu, ale díky akvizicím a tržní pozici v dodávkách do LNG terminálů se její potenciál příští rok odemkne.
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HN: Má smysl dnes investovat do obnovitelných zdrojů? 

Mám zkušenosti jako privátní investor, jelikož jsme postavili větrné parky ve Finsku. Pokud jde o akcie těchto firem, neshledávám je momentálně atraktivními. Kdybych vzala například Nordex,
vyrábějící větrné turbíny, má firma problémy s růstem nákladů a zpožděním dodávek. A platí to i o dalších, neboť existuje třeba velká závislost na dílech z Číny. Samostatná otázka je profitabilita
těchto společností, která obecně není dobrá. Větší potenciál na výnos podle mě mají tradiční zdroje jako ropa, plyn, případně uran. Jsou podinvestované, a to v době, kdy se bez nich neobejdeme.

HN: Když jste zmínila Čínu, investujete tam ještě pořád? Nebo jste to jako někteří jiní po nedávném komunistickém sjezdu vzdala?

Když začala pandemie, investovali jsme do akcií Alibaby a inkasovali jsme pěkný zisk. Taktéž jsme ale investovali do společnosti New Oriental Education, protože firma si finančně stála skvěle a
byla v zajímavém sektoru soukromého vzdělávání. V Číně rodiny ve velkém utrácejí za vzdělání svých potomků. Jenže loni čínská vláda omezila privátní doučování a to se odrazilo na
výkonnosti této akcie. Tehdy jsem si řekla, že s Čínou končíme. Stejně tak jsme přestali investovat do evropských akcií.

HN: Jsou v případě Evropy důvodem kotrmelce ohledně mimořádných daní, které předvádí i česká vláda v případě energetického ČEZ?

Měla jsem akcie ČEZ čistě soukromě kvůli dividendě, ale pozici jsem zavřela, když jsem si uvědomila, že jde v podstatě o politickou investici. Podobný příběh byl ale také v případě Uniperu v
Německu. Nechceme bojovat s centrálními bankami a ještě vládami a jejich daněmi. Ve Spojených státech samozřejmě vláda také firmy ovlivňuje, nedělá to ale zatím tak násilným způsobem.
Globální energetický sektor ale podstatně ovlivnila třeba tím, že v letošním roce masivně uvolňuje své strategické ropné rezervy.

HN: V jednom rozhovoru pro HN jste říkala, že o pádu Lehman Brothers v roce 2008 se na Wall Street šuškalo už dva roky předtím, než k tomu
došlo. O čem se šušká dnes?

Jak tam nežiji, mám bohužel už zpřetrhané kontakty. Pokud jste „in the game“, ony „walls“ jsou propustné a dostanete se k informacím dříve. Nyní jezdím alespoň do Švýcarska nebo Londýna,
což jsou pořád největší evropské finanční huby, tam se dá také něco nasát. 

HN: V médiích se občas objevují zprávy o tom, že by problémy mohly vzejít z prudkého zvyšování sazeb, které mohou položit firmy, jež jsou hodně
vystavené dluhu.

Překotné zvyšování sazeb určitě problémy přinese. Je třeba vnímat, že globální zadlužení se v poslední dekádě levných peněz a nízkých úrokových sazeb dramaticky zvýšilo. Co všechno se v
takto zadluženém prostředí může prudkým zvyšováním sazeb rozbít, je samozřejmě těžké v tuto chvíli odhadnout. Podobně nelze předvídat, zda by situace měla stejný nebo podobný dopad jako
globální krize po roce 2008. Každopádně zvyšování sazeb už způsobilo masivní dluhopisové výprodeje, což může být nebezpečné pro penzijní systém. Penzijní fondy musí přeceňovat svá
dluhopisová portfolia, případně část dluhopisů nuceně odprodávat. Fondy se pak mohou dostat do výprodejové smyčky, jako jsme to viděli nedávno ve Velké Británii, což může v krajním případě
položit celý penzijní systém. 

HN: Investujete také do private equity (soukromých firem), kde zatím žádná negativní smršť nepanuje. Čím si to vysvětlujete a proč jste se do
byznysu pustila?

Lidé se na private equity dívají jako na alternativní investice a vnímají je bezpečněji. Už jen čistě z psychologického hlediska. Když máte firmu na akciovém trhu, vidíte každý den, jak její hodnota
kolísá. To se u private equity neděje. My jsme se pustili do oboru zemědělství a začalo to náhodou. Koupili jsme biofarmu s 1900 hektary půdy v západních Čechách. A mně se to zalíbilo, neboť
jsem si uvědomila, že jde o dobrý protipól jistoty právě k akciovému trhu. Jíst budeme muset vždycky. A nyní už investujeme do dalších farem.

HN: Když se řekne farma, vybavíme si z televize amerického farmáře. U nás jsou v povědomí spíš zemědělská družstva. Co přesně je česká farma,
jak funguje?

Kupujeme primárně už fungující a zprivatizované farmy. Celý sektor nicméně stále neprošel modernizací a restrukturalizací, proto vidíme velké množství příležitostí. Nyní máme jednu konvenční a
jednu biologickou farmu. Biologické farmy jsou více závislé na dotacích, u konvenčních farem tvoří dotace 20 procent obratu. Naším cílem je zlepšit vedení farem, odstřihnout prodělečné části
byznysu, jako je třeba dnes chov prasat.

HN: Jak si stojí farmy ziskově a co vytváří hodnotu, kterou nabízíte skrze svůj nový fond investorům?

Cílem je zrekonstruovat a zefektivnit farmy, dosadit tam nové vedení a zavést nové technologie nebo efektivnější čerpání dotací na nákup techniky. Obecně však jsou farmy ziskové, pokud mají
dobré řízení nebo nejsou předlužené.

HN: Ve fondu jsou nyní vložené podíly ve vámi vlastněných farmách, co to znamená?

Chci tím demonstrovat, že celému byznysu věřím a mám v něm velkou část svého jmění. Sama bych nikdy nesvěřila peníze nikomu, kdo v nabízeném fondu nemá vlastní peníze. 

HN: Kolik už máte investorů a kolik jste vybrali do fondu peněz?

Jsme v procesu fundraisingu od července. Konkrétní částky ani investory nemohu uvádět.

HN: Když se rozhodujete o koupi farmy, na základě čeho tak činíte?

Farmy jsou pořád většinou odloučené od finančního světa, proto nefunguje tradiční investiční proces, kdy se najme investiční banka, která farmu dostane na trh. Většinou proto jde o bilaterální
jednání se zemědělci, takové jednání je často složitější, ale zase můžete pořídit zajímavější farmu a nemusíte se přetahovat s konkurencí.

HN: Kolik vůbec máme v Česku farem?

Přesné číslo teď z hlavy nevím, ale Česko má řádově tisíce farem. 

HN: Jaké máte plány na expanzi, kde chcete farmy kupovat? 

Nyní se zaměřujeme na západní Čechy a Vysočinu, kde už dvě farmy máme. U farem je důležité počítat s výnosy z rozsahu. Pokud máte farmy blízko sebe, můžete sdílet stroje a lidský kapitál.
Máme v plánu vstup na Slovensko.

HN: Určitě se vám kvůli inflaci zvýšily náklady, jak to zvládáte?

Naštěstí se také výrazně zvýšily ceny zemědělských výstupů, například obilovin a mléka. Také máme bioplynovou stanici.

HN: Tudíž se vás pověstné kleště mezi rostoucími náklady a supermarkety neochotnými platit více za výrobky netýkají?

Do byznysu s finálním produktem jsme nakonec nešli. Ekonomicky to nevycházelo.

HN: Nebojíte se, že by v dnešních těžkých časech mohlo dojít ke krácení dotací?

Neumím si představit, že by Evropská unie výrazně krátila dotace. Kdyby se něco takového stalo, neměli bychom brzy co jíst. Evropské dotace jsou pro zemědělství klíčové. Pokud by to EU
udělala, Francouzi by asi zahájili další útok na Bastilu.

SEKCE: Ostatní

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x)

DUPLICITNÍ S: S čínskými a evropskými akciemi jsme skončili, říká Zychová. Výnosy vidí v americkém plynu ( HospodářskéNoviny.cz - Ihned.cz - Archiv Premium, Obchodně-podnikatelská fakulta );
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https://www.maximusweb.cz/public/original/49859399


Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.11.2022 (09:34:22) Sociální sítě Filozoficko-přírodovědecká fakulta Facebook - Příspěvky Filozoficko-přírodovědecká  fakulta  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Infočtvrtky pořádané Ústavem informatiky pokračují! Umělá inteligence nás ovlivňuje více než si myslíme. Co od ní ale můžeme čekat v budoucnu? O tom se dozvíte na přednášce doc. Petra
Sosíka Umělá inteligence: kdo s koho. Přijďte dnes 3. listopadu od 16:30 hod do Návštěvnického centra UniPoint v OC Breda & Weinstein.

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  filozoficko (1x), přírodovědecká (1x), fakulta (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.11.2022 (10:39:17) Sociální sítě Institut tvůrčí fotografie Facebook - Příspěvky Moravskoslezský kraj

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Ceny hejtmana kraje za společenskou odpovědnost jsou rozdány. ���Vítězové ze sebe vydávají velkou dávku ochoty dělat spoustu věcí navíc, zajímají se o své okolí, mají v sobě hodně
sounáležitosti a soudržnosti. Mezi novými držiteli Ceny hejtmana jsou: • Hotel FREUD • automobilka Tatra Trucks • obec Otice• město Bílovec • Gymnázium Josefa Božka, Český Těšín•
Czechitas z.ú. • portál Zkušení.cz, z.ú.Moravskoslezský hejtman Ivo Vondrák stejně jako loni ocenil i dobrovolníka. Cenu získala Šárka Pachlopníková, která se zapojila do projektu
BoSmePartyja. Osobností kraje se stal fotograf Jindřich  Štreit . � Všem oceněným ještě jednou blahopřejeme!

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (1x), štreit (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.11.2022 (10:52:11) Internet Institut tvůrčí fotografie Polar.cz - Moravskoslezský kraj Tomáš Tikal

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

MS kraj oceňuje každým rokem společnosti, organizace, obce či osobnosti za společenskou odpovědnost. A navíc vybírá osobnost našeho regionu, tou se stal světoznámý fotograf Jindřich
Štreit .

Obec Otice na Opavsku, město Bílovec, hotel Freud na Ostravici nebo třeba kopřivnická automobilka Tatra Trucks získaly letos ocenění za společenskou odpovědnost.

Kraj zařadil také kategorii Dobrovolník, tu letos získala Šárka Pachlopníková.

Osobností kraje se stal Jindřich  Štreit , uznávaný fotograf a pedagog ze Sovince. A tady je jeho recept na úspěšnou kariéru.

Mezi dalšími oceněnými byly společnosti Czechitas, Zkušeni.cz či Gymnázium Bílovec.

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (2x), štreit (2x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.11.2022 (11:34:13) Internet Institut tvůrčí fotografie Msk.cz - Články NEZNÁMÝ

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Ceny hejtmana kraje za společenskou odpovědnost za rok 2021 a titul Osobnost Moravskoslezského kraje byly předány na včerejším galavečeru v ostravských Dolních
Vítkovicích. Osobností kraje se stal fotograf Jindřich Štreit . Mezi novými držiteli Ceny hejtmana kraje za společenskou odpovědnost jsou například město Bílovec,
automobilka Tatra Trucks nebo Gymnázium Josefa Božka Český Těšín. Hejtman Ivo Vondrák předal i Ocenění dobrovolníka BoSmePartyja.

31. Infočtvrtky pořádané Ústavem informatiky…  
seznam | nahoru

32. Ceny hejtmana kraje za společenskou odpovědnost…   
seznam | nahoru

33. Kraj ocenil společenskou odpovědnost, osobností je fotograf Štreit   
seznam | nahoru

34. Tisková zpráva – Ceny hejtmana za společenskou odpovědnost jsou rozdány.
Osobností kraje se stal fotograf Jindřich Štreit  seznam | nahoru
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„Téma společenské odpovědnosti získává v posledních letech nové rozměry a stále větší váhu. Náročné období pandemie, války na Ukrajině a nastupující hospodářské krize vyžaduje od nás
všech velkou dávku respektu, ochoty a zájmu o své okolí, upozorňuje na potřebu sounáležitosti a soudržnosti. Proto možná intenzivněji než kdy dřív, cítím potřebu společensky odpovědným
firmám, obcím, živnostníkům a dobrovolníkům říct: Děkujeme,“ uvedl hejtman Moravskoslezského kraje Ivo Vondrák.

Cenu za společenskou odpovědnost opět vyhlásil Moravskoslezský kraj spolu s Radou kvality České republiky. Ocenění má vyzdvihnout a poděkovat podnikatelským subjektům a organizacím za
to, že dělají pro kraj a pro občany více, než jim ukládá legislativa. Hodnotící komise u soutěžících posuzovala řadu sociálních, environmentálních i ekonomických ukazatelů. Zaměřila se mimo jiné
na jejich vztah k okolí a jeho sociálním potřebám, podporu sociálně ohrožených skupin, handicapovaných i osob se změněnou pracovní schopností.

Ceny hejtmana kraje za společenskou odpovědnost byly v Moravskoslezském kraji uděleny potřinácté. Pátým rokem předal hejtman titul Osobnost Moravskoslezského kraje. „Sluší se, abychom
vyjádřili uznání a respekt významným osobnostem, které jsou pro náš region důležité. Nehledáme šampiony nebo slavné vynálezce, chceme upozornit i na výjimečné osobnosti, které se o
rozvoj našeho kraje zasloužily pomocí druhým, dlouholetou prací nebo třeba statečností. Prvním oceněným byl politický vězeň Luděk Eliáš, pak Jiří Michálek, který stál u proměny Dolních
Vítkovic. Bylo mi ctí předat toto ocenění i Evě Šeinerové - umělecké vedoucí sborového studia Permoník, kterým prošly stovky dětí. Loni jsem s radostí cenu předal spisovatelce Karin Lednické,
která svou románovou sérií Šikmý kostel významně proslavila území bývalého Těšínska, uchvátila čtenáře v celém Česku. A letos právem patří fotografovi, vysokoškolskému pedagogovi,
kurátorovi a organizátorovi kulturního života Jindřichu Štreitovi,“ řekl hejtman Ivo Vondrák.

Stejně jako vloni byly uděleny ceny ve čtyřech kategoriích dále rozdělených podle velikosti. Cenu hejtmana kraje za společenskou odpovědnost získaly podnikatelské subjekty, obce, organizace
veřejného sektoru, vyhodnocena byla i kategorie pro mikropodniky, živnostníky a spolky a podruhé byl oceněn také dobrovolník.

„Dobrovolnictví je jeden z důležitých projevů společenské odpovědnosti. V nejtěžším období pandemie jsme jej podpořili kampaní BoSmePartyja, díky které v našem kraji přibyli lidé, kteří jsou
ochotní nezištně pomáhat seniorům, klientům sociálních zařízení a dalším potřebným. Dobrovolníka jsme ocenili už podruhé. Vypadá to, že vznikla tradice, která dobrovolnictví podporuje a
upozorňuje na něj. Za to jsem samozřejmě moc rád. Cena má být poděkováním všem, kteří se do dobrovolnictví zapojili,“ vysvětlil hejtman Ivo Vondrák.

Z firem do 50 zaměstnanců obsadil první místo Hotel Freud. Vítězem v kategorii firem nad 250 zaměstnanců se stala automobilka Tatra Trucks.

V kategorii Obce zvítězily Otice, v kategorii Obce s rozšířenou působností Cenu hejtmana kraje za společenskou odpovědnost za rok 2021 získalo město Bílovec.

V kategorii Organizace veřejného sektoru získaly 1. místo Gymnázium Josefa Božka, Český Těšín, p.o. (do 50 zaměstnanců) a Czechitas z.ú. (nad 50 zaměstnanců).

Vyhodnocena byla i kategorie pro mikropodniky, živnostníky a spolky. Cenu obdržel portál ZKUŠENÍ.CZ, z.ú.

Moravskoslezský hejtman Ivo Vondrák stejně jako loni ocenil i dobrovolníka. Cenu získala Šárka Pachlopníková, která se zapojila do projektu BoSmePartyja.

Osobností Moravskoslezského kraje za rok 2021 se stal fotograf Jindřich  Štreit .

Autorem plastiky Stabilitate Mentis VI, kterou získali vítězové Ceny hejtmana kraje za společenskou odpovědnost, je ostravský sochař Jan Šnéberger. Je vytvořena z barevného křišťálu a mosazi.
Odkazuje k symbolu vah, které jsou atributem spravedlnosti a neměnné hodnoty. Sérii tvoří ručně vyráběné artefakty. Každý kus se od druhého liší v drobných detailech, což podtrhává jejich
jedinečnost.

Cena pro vítěze ankety Osobnost Moravskoslezského kraje vyobrazuje Strom. Jeho kmen je symbolem stability a historie regionu, koruna stromu symbolizuje jeho růst, košatost a pestrost. Cenu
vytvořili studenti a pedagogové dvou ostravských škol.

Ocenění pro Dobrovolníka je dílem designéra Radka Leskovjana, je ze dřeva a kovu.

Hotel Freud

Brána do srdce Beskyd na východě naší republiky. Plně klimatizovaný, nově zrekonstruovaný hotel, nabízí špičkovou gastronomii, místo vhodné pro rodiny s dětmi, kam se hosté rádi vracejí.

V čem jsou společensky odpovědní:

TATRA TRUCKS

V čem jsou společensky odpovědní:

Otice

V čem jsou společensky odpovědní:

Bílovec

V čem jsou společensky odpovědní:

Gymnázium Josefa Božka, Český Těšín, p.o.

V čem jsou společensky odpovědní:

Czechitas, z.ú.

V čem jsou společensky odpovědní:

ZKUŠENÍ.CZ

V čem jsou společensky odpovědní:

Šárka Pachlopníková

Učitelka na prvním stupni základní školy, která ve svém volném čase od roku 2017 působí jako dobrovolník v IC Žirafa ve Frýdku-Místku. V chráněném bydlení navštěvuje jejich obyvatele, mladé
lidi s mentálním handicapem. Pomáhá jim s běžnými denními činnostmi, sportuje nebo s nimi hraje společenské hry. I v období covidu byla paní Šárka s klienty centra v on-line kontaktu. Díky tomu
přišla na nápad, který přenesla na své žáky a vznikl projekt Dopisy pro radost. V projektu děti píší dopis neznámé babičce či dědečkovi z domovů pro seniory. Senioři pak dětem odpovídají. Cílem
projektu je, aby si děti uvědomily, že i nynější senioři bývali kdysi mladí a že i taková maličkost jako je napsání dopisu může být pro mnohé zpestřením a radostí. Děti prožívají radost z pomoci
druhým a senioři mají radost z pozornosti mladých lidí. Paní Šárka dokázala propojit tyto dva mezigenerační světy a přirozenou cestou vést děti k dobrovolnictví.

Jindřich  Štreit

Je český dokumentární fotograf, vysokoškolský pedagog, kurátor a organizátor kulturního života. Zaměřuje se na dokumentování života na venkově a obyvatele českých vesnic, věnoval se tématu
zemědělství, potom také těžké práci v továrnách. V poslední době se věnuje mnoha sociálním tématům o drogově závislých, handicapovaných, nevidomých, vězních, starých lidech, pracovnících
ve zdravotnictví, cizincích, kuřácích nebo lidech bez domova. Hodně se také věnuje sakrálním tématům. Vydal 37 knih, mnoho katalogů a ilustrací knih. Jeho kniha Kde domov můj získala 1. cenu
v evropské soutěži a 1. cenu v soutěži Nejkrásnější kniha v roce 2017. Měl více než 1400 samostatných výstav u nás i v zahraničí. Je zastoupen v nejvýznamnějších sbírkách u nás i ve světě. Bylo
o něm natočeno několik filmů, Jan Špáta: Mezi světlem a tmou 2000, Aleš Koudela: Jindra ze Sovince, 2006, Libuše Rudinská: Na tělo, 2018. V roce 2019 Kamil Zajíček se Štěpánkou
Bieleszovou natočili film o Štreitových aktivitách v Sovinci, který získal 1. cenu v ČR a 3. cenu na světovém festivalu v Šanghaji. Za své poslání považuje Štreit svými projekty poukazovat na
problémy ve společnosti, které se neřeší nebo jen velmi pomalu. Je ženatý, má dceru.

SEKCE: Kraje, Města a obce
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KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (4x), štreit (4x)

DUPLICITNÍ S: Ceny hejtmana za společenskou odpovědnost jsou rozdány, osobností kraje se stal Jindřich Štreit ( Stabruntalsko.cz - Novinky, Institut tvůrčí fotografie ); Ceny hejtmana za
společenskou odpovědnost znají vítěze. Osobností kraje je fotograf Štreit (Patriotmagazin.cz - Články, Institut tvůrčí fotografie ); Ceny hejtmana kraje za společenskou odpovědnost… ( Facebook -
Příspěvky, Institut tvůrčí fotografie); CENY HEJTMANA ZA SPOLEČENSKOU ODPOVĚDNOST JSOU ROZDÁNY. OSOBNOSTÍ KRAJE SE STAL "FOTOGRAF SESTŘIČEK A NEMOCNIC"
JINDŘICH ŠTREIT (Hospitalin.cz - Články, Institut tvůrčí fotografie ); Cenu hejtmana Moravskoslezského kraje získala též obec Otice a město Bílovec ( Moderniobec.cz - Články, Institut tvůrčí
fotografie);

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.11.2022 (13:12:08) Sociální sítě Filozoficko-přírodovědecká fakulta Facebook - Příspěvky Filozoficko-přírodovědecká  fakulta  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Work and Travel. Skvělá příležitost, jak strávit čas v USA, pracovat, cestovat, poznávat a především zlepšit angličtinu. Láká tě prožít léto jinak? Přijď ve středu 9. listopadu od 9:00 do 13:00 na
Masarykovu třídu. Ve foyer bude umístěn stánek p. Artura Yustuse, který studentům předá informace o možnostech pracovní kariéry v USA.

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  filozoficko (1x), přírodovědecká (1x), fakulta (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.11.2022 (13:14:42) Sociální sítě Filozoficko-přírodovědecká fakulta Facebook - Příspěvky Filozoficko-přírodovědecká  fakulta  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Týden akademie věd ČR pokračuje! Do oblastí čtenářské a informační gramotnosti spadají i metody rychlého čtení. Jak proces čtení zrychlit a zachovat či zlepšit jeho paměťové zpracování se
dozvíte, pokud navštívíte workshop doc. PhDr. Richarda Papíka, PhD. Úvod do problematiky rychlého čtení a osobní práce s informacemi. Tak se zastavte a naučte se něco nového!

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  filozoficko (1x), přírodovědecká (1x), fakulta (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.11.2022 (13:46:49) Sociální sítě Institut tvůrčí fotografie Facebook - Příspěvky Město Český Těšín

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

ČESKOTĚŠÍNSKÉ GYMNÁZIUM ZÍSKALO CENU HEJTMANA � 1. místo získalo Gymnázium Josefa Božka, Český Těšín, p.o. v kategorii Organizace veřejného sektoru. Gratulujeme!Ceny
hejtmana kraje za společenskou odpovědnost za rok 2021 a titul Osobnost Moravskoslezského kraje byly předány na včerejším galavečeru v ostravských Dolních Vítkovicích.Více informací zde:
https://www.msk.cz/cs/media/tiskove_zpravy/tiskova-zprava-_-ceny-hejtmana-za-spolecenskou-odpovednost-jsou-rozdany--osobnosti-kraje-se-stal-fotograf- jindrich-streit -13573/

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindrich (1x), streit (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.11.2022 (15:07:09) Internet Institut tvůrčí fotografie Ostrava.in - Články NEZNÁMÝ

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Kraj ocenil společenskou odpovědnost, osobností je fotograf Štreit

MS kraj oceňuje každým rokem společnosti, organizace, obce či osobnosti za společenskou odpovědnost. A navíc vybírá osobnost našeho regionu, tou se stal světoznámý fotograf Jindřich

35. Work and Travel. Skvělá příležitost, jak strávit…   
seznam | nahoru

36. Týden akademie věd ČR pokračuje! Do oblastí…   
seznam | nahoru

37. ČESKOTĚŠÍNSKÉ GYMNÁZIUM ZÍSKALO CENU HEJTMANA �…   
seznam | nahoru

38. Kraj ocenil společenskou odpovědnost, osobností je fotograf Štreit   
seznam | nahoru
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Štreit .

Celý článek “Kraj ocenil společenskou odpovědnost, osobností je fotograf Štreit” na polar.cz

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (1x), štreit (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.11.2022 (16:21:31) Sociální sítě Institut tvůrčí fotografie Facebook - Příspěvky Televize POLAR

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

� MS kraj oceňuje každým rokem společnosti, organizace, obce či osobnosti za společenskou odpovědnost. � A navíc vybírá osobnost našeho regionu, tou se stal světoznámý fotograf
Jindřich  Štreit . ⤵️

SEKCE: Zpravodajství

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (1x), štreit (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.11.2022 (19:10:37) Sociální sítě Fakulta veřejných politik Facebook - Příspěvky Fakulta  veřejných  politik  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Ještě zítra nás najdete na Gaudeamus - veletrh vzdělání v Brně na stánku Slezská univerzita v Opavě � Velká návštěvnost i zájem budoucích vysokoškoláků nás moc těší � Tak ještě zítra
jsme tady pro vás!

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakulta (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavě (1x)

DUPLICITNÍ S: Ještě zítra nás najdete na Gaudeamus - veletrh… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.11.2022 (19:59:19) Internet Fyzikální ústav v Opavě Novinky.cz - Věda a školy Filip Šára

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Nastávají obecně nejlepší podmínky pro pozorování meteorického roje Tauridy. Jejich frekvence je sice poměrně malá, zhruba 5–10 „kousků“ za hodinu, nicméně typické jsou pro ně právě
velmi jasné meteory, tzv. bolidy. V nadcházející noci ze čtvrtka na pátek však bude pozorování na většině našeho území komplikovat počasí.

„S Tauridami je to složité,“ řekl Novinkám tiskový tajemník Astronomického ústavu Akademie věd ČR Pavel Suchan.

„Jejich maximum je ploché a nevýrazné a ani hodinový počet viditelných meteorů není vysoký, je to kolem 10 meteorů za hodinu – na rozdíl např. od srpnových Perseid, které mají kolem 100
meteorů za hodinu. Co je ale pro Tauridy typické, jsou jasné meteory, tzv. bolidy,“ vysvětlil.

„Česká hvězdářská ročenka uvádí první listopadový týden jako zvýšenou možnost spatřit jasný bolid z roje Taurid,“ dodal.

„Při malé zenitové frekvenci přibližně 5–10 meteorů za hodinu vychází jejich společné neostré maximum na datum okolo 4. listopadu 2022,“ uvedl k tomu již dříve astronom a fotograf Petr Horálek
z Fyzikálního  ústavu  Slezské univerzity v Opavě .

Ranní oblohu nad Utahem rozzářil meteor. Kámen našli za pár dní
Koktejl

Tauridy jsou pojmenovány podle radiantu v souhvězdí Býka, odkud zdánlivě vylétají.

Ovšem když se zaměříme konkrétně na aktuální večer a noc, počasí úplně „spolupracovat“ nebude. „Podmínky pro sledování roje Tauridů nebudou moc dobré,“ sdělila Novinkám meteoroložka
Dagmar Honsová.

Podle ní bude převládat velká oblačnost – zataženo až oblačno, místy mlhy. „Postupně na západě území bude i pršet,“ doplnila.

Severní a jižní větev, k tomu až nebezpečně velké objekty

39. � MS kraj oceňuje každým rokem společnosti,…   
seznam | nahoru

40. Ještě zítra nás najdete na Gaudeamus - veletrh…   
seznam | nahoru

41. Tauridy vrcholí ve formě zářivých bolidů. Je jich však málo   
seznam | nahoru
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Tauridy jsou vlastně komplexem dvou meteorických rojů – Jižní Tauridy (v činnosti od 10. září do 20. listopadu) a Severní Tauridy (v činnosti od 20. října do 10. prosince).

Mateřskou kometou jižní větve je krátkoperiodická kometa 2P/Encke (vrací se ke Slunci za 3,3 roku), která se prosmýkla kolem naší hvězdy v létě 2020 a znovu se vrátí v říjnu 2023. Severní větev
má pravděpodobně na svědomí drolící se asteroid 2004 TG10.

Oblohu si podmanilo částečné zatmění Slunce
Věda a školy

Astronomové Tauridy letos už pozorovali, podle Suchana jich je hodně jasných. „Navíc mají na svém kontě ten poměrně nemilý objev možných velkých kusů,“ naráží na pár let stará zjištění.

Tuzemští vědci totiž podrobně analyzovali 144 bolidů meteorického roje Taurid zachycených v roce 2015 Evropskou bolidovou sítí řízenou z observatoře v Ondřejově.

Ukázalo se, že zvýšená aktivita Taurid v roce 2015 byla způsobena meteoroidy, které dohromady tvořily dobře definovanou strukturu ve Sluneční soustavě. Porovnání drah navíc ukázalo, že tato
„nová větev Taurid“ obsahuje také přinejmenším dvě planetky o velikosti 200 až 300 metrů.

Český astronom k vychýlení asteroidu: Metoda funguje, v budoucnu může odvrátit hrozbu
Věda a školy

Je velmi pravděpodobné, že je v ní přítomno i mnoho dosud neobjevených planetek o rozměrech desítek metrů nebo i větších. Nebezpečí srážky s planetkou tudíž výrazně narůstá každých několik
let, když se Země s tímto proudem meziplanetárního materiálu potkává, jak upozornila tisková zpráva Astronomického ústavu AV ČR z roku 2017.

SEKCE: Kultura a vzdělávání POČET AKTUALIZACÍ: 1

KLÍČOVÁ SLOVA:  fyzikálního (1x), ústavu (1x), opavě (1x)

DUPLICITNÍ S: Tauridy vrcholí ve formě zářivých bolidů. Je jich však málo ( Novinky.cz - Věda a školy, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

04.11.2022 (07:01:31) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Slezská  univerzita  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Ještě to za námi stíháš! Brány Gaudeamu Brno 2022 budou otevřeny dnes do 14:00.

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

04.11.2022 (09:34:48) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Slezská  univerzita  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

I my se připojujeme k obrovské gratulaci!

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

04.11.2022 (10:22:19) Internet Fyzikální ústav v Opavě Epochalnisvet.cz - Články NEZNÁMÝ

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Po Matematické pohotovosti slouží studentům v Opavě nově i první pomoc z oblasti fyziky. Jedná se o aktivitu Slezské univerzity v Opavě, jejíž pokročilí studenti zajišťují
pohotovostní doučování pro studenty středních škol i žáky základních škol, kteří se dostanou do dočasných problémů s chápáním učiva.

Zatímco matematická pohotovost v Opavě úspěšně slouží už třetím rokem, a veřejnost si pro velký zájem vyžádala rozšíření „ordinační doby“ na dvakrát týdně, a dokonce také o prázdninách, teď
se dostalo na další „oddělení“ – fyzikální  pohotovost. Zpočátku bude dostupná během školního roku každou středu, a to od 13 do 17 hodin.

Univerzita se tak snaží službou zdarma pomoci především studentům, u nichž by krátkodobý výpadek v pochopení probírané látky ve škole mohl přerůst ve vážnější studijní komplikace.

Brain Fitness

42. Ještě to za námi stíháš! Brány Gaudeamu Brno 2022…   
seznam | nahoru

43. I my se připojujeme k obrovské gratulaci!   
seznam | nahoru

44. Fyzikální pohotovost: Pomoc studentům v Opavě  
seznam | nahoru
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Školáci a studenti v Opavě a okolí už vědí, že pokud se zcela ztratí v čerstvě probírané látce z oblasti matematiky, a hrozí, že nepomůže ani domácí samostudium, je nejlepší přímo ze školy zamířit
do Brain Fitness na Beethovenově ul. 2 v centru města, provozovaného Matematickým ústavem Slezské univerzity v Opavě.

„Charakter Matematické pohotovosti kopíruje systém pomoci zdravotní, ze kterého si vypůjčila název,“  komentuje základní principy fungujícího systému univerzitní zaměstnanec a duchovní otec
tohoto ojedinělého projektu David Slosarczyk a pokračuje:

„Matematická pohotovost není míněna pro soustavné doučování stejně, jako lékařská služba první pomoci není určena pro chronické pacienty. Je nezištně podanou rukou v případě náhlého
úrazu a stejně jako u něj platí, že se vyplatí přijít co nejdříve po jeho vzniku.“

Od října má fyzika smysl

Veřejnost tuto iniciativu oceňuje a vítá; ve skutečnosti právě na základě její poptávky se nyní pohotovost rozšiřuje také o fyzikální část. Odbornou garanci nad novou službou zajistí Fyzikální ústav
Slezské univerzity.

Léčit si nehody s fyzikou je možné od 5. října 2022 každou středu od 13 do 17 hodin, pokud zájem bude převyšovat kapacitní možnosti, bude univerzita uvažovat o rozšíření služby.

Veškerá pomoc žákům a studentům v matematice a fyzice, kterou Slezská univerzita prostřednictvím svých studentů poskytuje, je zdarma, a to i v případě opakovaných návštěv. Oba univerzitní
vysokoškolské ústavy mohou tuto službu pro veřejnost provozovat bezplatně také díky altruismu majitele objektu, v němž Brain Fitness sídlí, Daniela Bahenského, který po univerzitě za poskytnuté
prostory nepožaduje nájemné.

SEKCE: Ostatní

KLÍČOVÁ SLOVA:  fyzikální (2x), pohotovost (2x)

DUPLICITNÍ S: Fyzikální pohotovost: Pomoc studentům v Opavě ( Epochalnisvet.cz - Články, Matematický ústav v Opavě ); Fyzikální pohotovost: Pomoc studentům v Opavě ( Epochalnisvet.cz -
Články, Slezská univerzita v Opavě);

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

04.11.2022 (12:12:52) TV Institut tvůrčí fotografie TV POLAR - REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat) TV POLAR

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

12:03
00 webovou stránku která na první pohled vypadá jako stránka Ministerstva práce a sociálních věcí pokud to udělají přijdou o peníze celý podvod začíná touto SMS zprávu která může přijít do

mobilu úplně každému příspěvek na bydlení
15 na vašem účtu je k dispozici dva a následuje odkaz který zdánlivě vypadá jako stránky Ministerstva práce a sociálních věcí a stačí na něj kliknout pod bylo na stránkách které se tvářili jako

stránky Ministerstva práce a sociálních věcí
30 je požadováno přihlášení se prostřednictvím bankovní Identity v mobilní aplikaci a následně potvrdil i požadavky ale místo přihlášení a došlo k čerpání finančních prostředků z jejich účtu

každý kdo postupoval podle pokynů přišel Během krátké chvíle o
45 desítky tisíc ze svého bankovního účtu našli se samozřejmě lidé kteří na podvod nenaletěli ale o 150000 přišla například žena která se domnívala že s ministerstvem vyřizuje příspěvek na

dítě o který si zažádal a policisté

12:04
00 v těchto případech nabádají občany k maximální obezřetností vždy si nejdříve veškeré informace ověřte na oficiálních stránkách a neklikejte na podezřelé odkazy které vám byly zaslány do

internetového bankovnictví vstupujte pouze přes oficiální stránky
15 a aplikace dané banky a ne přes odkazy upozorňuje na stránkách Ministerstvo práce a sociálních věcí některých případech také email ale podvod funguje úplně stejně jako s sms zprávou

buďte proto
30 opatrní Tomáš Kořistka televize Polar Moravskoslezský kraj ocenil společnosti organizace obce či osobnosti za společenskou odpovědnost A navíc vybrali osobnost našeho regionu tetou

se stal světoznámý
45 fotograf Jindřich  štreit  obec Otice na Opavsku město Bílovec hotel Freud na Ostravici nebo třeba Kopřivnická automobilka Tatra trucks získaly letos ocenění za společenskou

odpovědnost jsou to firmy jsou to lidé jsou

12:05
00 to spolky společnosti které dělají něco navíc než podstatě je jejich úkolem a to si myslím že je na tom to nejdůležitější že v podstatě se neomezují třeba u případě firem jenom na ty peníze a

zjisti které tvoří a skutečně pomáhají svým zaměstnancům
15 lidem v okolí životního prostředí a to si myslím že je velmi cenné kraj zařadil také kategorii dobrovolník tu letos vyhrála Šárka pachlopník dneska na šťastná že je právě možnost jak ocenit

dobrovolníky v Moravskoslezském kraji tato
30 cena je úžasná Doufám že jí čeká dlouhé pokračování pomáhat druhým má smysl Myslím si že každý by si to měli zkoušet protože to přináší dobrý pocit nejenom nám ale samozřejmě i

tomu protějšku osobnosti kraje se stal Jindřich  štreit  uznávaný
45 fotograf a pedagog ze sovince a tady je jeho recept na úspěšnou kariéru u miluji lidi a miluji život a to je největší inspirace mezi dalšími oceněnými byli společností

12:06
00 czechitas a zkušení cz Gymnázium Bílovec Tomáš Tikal televize Polar na několika místech na Ostravsku zasahovali v úterý policisté a celníci kteří zabavovali nelegální zboží především

tabákové výrobky akce
15 se konala například na Karvinsku a frýdecko-místecku delší dobu připravovaná razie se koná od ranních hodin v prostorech kde měli policisté vytipováno že se tam nachází nelegální zboží

nabízené k prodeji v prodejnách a na tržnici v celém
30 regionu a policistů a celníků se konala také na několika místech v Havířově například na ulici Na Nábřeží nebo zde na Národní třídě z místa odvezli policisté velké množství tabáku A cigaret

přestože v případech zákroku proti obchodníkům a
45 zajišťování nelegálního tovaru si řídí akci celníci tentokrát měla velení policie se na této akci podíleli v součinnosti s policií České republiky jelikož je celní správa výhradním správcem

SEKCE: Zpravodajství POČET AKTUALIZACÍ: 1

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (2x), štreit (2x)

45. REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat)   
seznam | nahoru
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https://www.maximusweb.cz/public/original/49897369
https://www.maximusweb.cz/public/original/49897368
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Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

04.11.2022 (12:44:30) Sociální sítě Fakulta veřejných politik Facebook - Příspěvky Fakulta  veřejných  politik  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Už příští úterý 8. 11. začíná Konference Média – Dějiny – Společnost 2022, na jejíž organizaci se podílí také naše fakulta � Srdečně zveme na bohatý program, jehož ústředním tématem bude
letos reflexe života národnostních menšin v České republice a v Polsku v médiích, kinematografii a vzdělávání. Bližší info ➡️  www.slu.cz/fpf/cz/aktuality/15/2025

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakulta (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

04.11.2022 (17:01:00) Internet Filozoficko-přírodovědecká fakulta Doo.cz - Články Jana Praisová

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Do jubilejního patnáctého ročníku vstupuje celonárodní fotografická soutěž MŮJ SVĚT  pořádaná Charitou Opava a společností ASEKOL. Soutěž je už určena zaměstnancům, dobrovolníkům a
klientům Charit celé České republiky, kteří své snímky mohou v digitální podobě posílat do 31. ledna 2023 . Patronem soutěže je už od počátku fotograf Jindřich Štreit, jenž byl pro rok 2022
vyhlášen jako osobnost roku Moravskoslezského kraje.

Soutěžit se bude opět ve třech tematických kategoriích s názvy Portrét, Život kolem nás a Jak to vidím já . „Každý rok jsme překvapení kvalitou zaslaných fotografií. A už se těšíme na ty, které
zašlete v tomto patnáctém ročníku,“ vzkazuje Jindřich Štreit za členy odborné poroty, ve které vedle něj zasednou ještě pedagog Institutu tvůrčí fotografie FPF Slezské univerzity v Opavě Jiří
Siostrzonek a regionální manažer společnosti Asekol Viktor Hýbl.

„Sociální práce přináší nepřeberné množství setkání se zajímavými osudy lidí, které jsou autentické proto, že je psal sám život. Mnohé dokáže zachytit dobrá fotografie, ale snímkům vždy dodá
další rozměr také krátké povídání o tom, co zachycují,“ uvádí komise, která soutěžící vyzvala, aby své snímky doplnili také krátkým povídáním. Díky krátkému příběhu fotografie bude soutěž a
především následné výstavy jistě divácky atraktivnější.

Uzávěrka soutěže, do níž je již možno posílat fotografie v digitální podobě na adresu Tato e-mailová adresa je chráněna před spamboty. Pro její zobrazení musíte mít povolen Javascript. , je 31.
ledna 2023.

Komise pak anonymně vybere nejlepší snímky z každé kategorie a představí je na slavnostní vernisáži na přelomu února a března 2023 již tradičně v prostorách Historické výstavní budovy
Slezského zemského muzea v Opavě. Poté bude výstava opět celý rok putovat po dalších městech České republiky a zprostředkovávat tak veřejnosti svědectví o náročné, ale nadějeplné práci
tisíců lidí, kteří jsou součástí velké charitní rodiny.

Podrobná pravidla najdete na stránkách Charity Opava www.charitaopava.cz pod záložkou MŮJ SVĚT.

Zdroj: Charita Opava

SEKCE: Ostatní POČET AKTUALIZACÍ: 1

KLÍČOVÁ SLOVA:  fpf (1x)

DUPLICITNÍ S: Fotografická soutěž MŮJ SVĚT zahájila 15. ročník ( Doo.cz - Články, Slezská univerzita v Opavě ); Fotografická soutěž MŮJ SVĚT zahájila 15. ročník ( Doo.cz - Články, Institut tvůrčí
fotografie);

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

04.11.2022 (17:35:01) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Karviná - oficiální stránka města

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

��ZAJÍMÁ VÁS, JAK POZNAT TU PRAVOU... BANKOVKU? PŘIJĎTE NA ZAJÍMAVOU PŘEDNÁŠKUObchodně podnikatelská fakulta v Karviné zve studenty a širokou veřejnost na zajímavou
přednášku Jak poznat tu pravou, která se bude konat v pondělí 14. listopadu 2022 od 17 hodin v malém sále fakulty. Přednášejícím je Ilja Skaunic, ředitel ostravské pobočky České národní banky
a vyučující fakulty.��Stejně dlouho, jak existují bankovky, existuje i snaha napodobit je a získat tak jejich hodnotu, aniž by bylo nutné pořídit si je oficiální cestou. Od samého počátku je jejich
výroba doprovázena snahou vyrobit je tak, aby padělatelé neměli jednoduchou práci. V průběhu výroby jsou bankovky opatřeny ochrannými prvky. Co ale může dělat obyčejný člověk, aby
nepoužíval falešné bankovky, které se k němu mohou dostat a nebyl tak v konfliktu se zákonem? Dozvíte se na přednášce. Grafika: Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné , Slezská
univerzita

SEKCE: Sociální sítě

KLÍČOVÁ SLOVA:  karviné (1x), slezská (1x), univerzita (1x)

DUPLICITNÍ S: ��ZAJÍMÁ VÁS, JAK POZNAT TU PRAVOU... BANKOVKU?… ( Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );

46. Už příští úterý 8. 11. začíná Konference Média –…   
seznam | nahoru

47. Fotografická soutěž MŮJ SVĚT zahájila 15. ročník   
seznam | nahoru

48. ��ZAJÍMÁ VÁS, JAK POZNAT TU PRAVOU... BANKOVKU?…   
seznam | nahoru
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https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MDUxMTQsInRodW1icyI6M30=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MDUxMTQsInRodW1icyI6Mn0=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MDUxMTQsInRodW1icyI6MX0=
https://www.maximusweb.cz/public/original/49905114
https://www.maximusweb.cz/detail/clanku/49905114
http://translate.google.com/translate?hl=cs&sl=cs&tl=en&u=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fslu.fvp%2Fposts%2F558610636267555
https://www.maximusweb.cz/public/theme-as-pdf/49905114
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MDgxNzIsInRodW1icyI6M30=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MDgxNzIsInRodW1icyI6Mn0=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MDgxNzIsInRodW1icyI6MX0=
https://www.maximusweb.cz/public/original/49908172
https://www.maximusweb.cz/detail/clanku/49908172
http://translate.google.com/translate?hl=cs&sl=cs&tl=en&u=http%3A%2F%2Fdoo.cz%2Fposledni-zpravy%2F5550-fotograficka-soutez-muj-svet-zahajila-15-rocnik.html
https://www.maximusweb.cz/public/theme-as-pdf/49908172
https://www.maximusweb.cz/public/original/49908170
https://www.maximusweb.cz/public/original/49908169
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MTAyOTcsInRodW1icyI6M30=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MTAyOTcsInRodW1icyI6Mn0=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MTAyOTcsInRodW1icyI6MX0=
https://www.maximusweb.cz/public/original/49910297
https://www.maximusweb.cz/detail/clanku/49910297
http://translate.google.com/translate?hl=cs&sl=cs&tl=en&u=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fkarvina.oficialni.stranka.mesta%2Fposts%2F485256530292504
https://www.maximusweb.cz/public/theme-as-pdf/49910297
https://www.maximusweb.cz/public/original/49910295


Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

05.11.2022 (10:02:51) Internet Fakulta veřejných politik Slu.cz - Články NEZNÁMÝ

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Svět je v pohybu a my nevíme, co si s ním i se sebou počít. V besedě se pokusíme definovat současná rizika a hledat nikoliv jejich řešení, ale způsob, jak i za náročné situace vést dobrý život.

Přednášku můžete sledovat také jako online stream živě i v záznamu na YouTube kanálu Moderních výzev lidstva: https://1url.cz/OzyS0.

Akce je určena pro studenty středních a vysokých škol i širokou veřejnost – vstup je volný. Přednáškový cyklus připravuje Mendelovo gymnázium s Fakultou  veřejných  politik  v Opavě , online
stream zajišťuje obor Audiovizuální tvorby Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě.

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakultou (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavě (1x)

DUPLICITNÍ S: Václav Cílek bude přednášet pro studenty i širokou veřejnost ( Slu.cz - Články, Filozoficko-přírodovědecká fakulta );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

05.11.2022 (12:00:01) Sociální sítě Obchodně-podnikatelská fakulta Facebook - Příspěvky Karviná - oficiální stránka města

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

���ZVEME VÁS NA ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA KARVINÉZveme vás na druhé zasedání Zastupitelstva města Karviné, které se bude konat přesně za měsíc v pondělí 5. prosince
2022 od 17 hodin ve velkém sále Obchodně  podnikatelské  fakulty Karviná  Slezské univerzity.Grafika: Jan Šimerda

SEKCE: Sociální sítě

KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (1x), podnikatelské (1x), fakulty (1x), karviná (1x)

DUPLICITNÍ S: ���ZVEME VÁS NA ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

05.11.2022 (20:26:30) Sociální sítě Fakulta veřejných politik Facebook - Příspěvky Filozoficko-přírodovědecká fakulta v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Na Slezské univerzitě proběhnediskuse o mediálním obrazu národnostních menšin v Česku a Polsku. Již 6. ročník konference Média – Dějiny – Společnost se koná ve dnech 8. až 10. listopadu
2022. Program přinese projekce filmů v kinosále fakultní budovy na Hauerově ulici i výstavu polského dokumentárního fotografa Arkadiusze Goly. V rámci konferenční části nabídne svůj program
také Fakulta veřejných  politik , a to v budově na Bezručově náměstí. Akce je otevřena i veřejnosti a vstup je zdarma, tak si ji nenechte ujít!

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakulta (1x), veřejných (1x), politik (1x)

DUPLICITNÍ S: Na Slezské univerzitě proběhnediskuse o… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě ); Na Slezské univerzitě proběhnediskuse o… ( Facebook - Příspěvky, Filozoficko-
přírodovědecká fakulta);

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

06.11.2022 (08:12:53) TV Institut tvůrčí fotografie TV POLAR - REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat) TV POLAR

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

08:02

49. Václav Cílek bude přednášet pro studenty i širokou veřejnost   
seznam | nahoru

50. ���ZVEME VÁS NA ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA…   
seznam | nahoru

51. Na Slezské univerzitě proběhnediskuse o…   
seznam | nahoru

52. REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat)   
seznam | nahoru
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https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MTYyMDgsInRodW1icyI6M30=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MTYyMDgsInRodW1icyI6Mn0=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MTYyMDgsInRodW1icyI6MX0=
https://www.maximusweb.cz/public/original/49916208
https://www.maximusweb.cz/detail/clanku/49916208
http://translate.google.com/translate?hl=cs&sl=cs&tl=en&u=http%3A%2F%2Fwww.slu.cz%2Ffvp%2Fcz%2Fudalost%2F15%2F351
https://www.maximusweb.cz/public/theme-as-pdf/49916208
https://www.maximusweb.cz/public/original/49916206
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MTgzNTcsInRodW1icyI6M30=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MTgzNTcsInRodW1icyI6Mn0=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NDk5MTgzNTcsInRodW1icyI6MX0=
https://www.maximusweb.cz/public/original/49918357
https://www.maximusweb.cz/detail/clanku/49918357
http://translate.google.com/translate?hl=cs&sl=cs&tl=en&u=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fkarvina.oficialni.stranka.mesta%2Fposts%2F485887600229397
https://www.maximusweb.cz/public/theme-as-pdf/49918357
https://www.maximusweb.cz/public/original/49918355
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00 Identity v mobilní aplikaci a následně potvrdil i požadavky ale místo přihlášení a došlo k čerpání finančních prostředků z jejich účtu každý kdo postupoval podle pokynů přišel Během krátké
chvíle o desítky tisíc ze svého bankovního účtu našli

15 se samozřejmě lidé kteří na podvod nenaletěli ale o 150000 přišla například žena která se domnívala že s ministerstvem vyřizuje příspěvek na dítě o který si zažádal a policisté v těchto
případech nabádají občanek maximální obezřetností

30 vždy si nejdříve veškeré informace ověřit oficiálních stránkách a neklikejte na podezřelé odkazy které vám byly zaslány do internetového bankovnictví vstupujte pouze přes oficiální stránky a
aplikace Dane banky a ne přes

45 odkaz na tyto podvody už upozorňuje na svých stránkách je Ministerstvo práce a sociálních věcí v některých případech může přijít také email ale podvod funguje úplně stejně jako s sms
zprávou buďte proto opatrní Tomáš Kořistka televize Polar Moravskoslezský

08:03
00 kraj našeho regionu s tou se stal světoznámý fotograf Jindřich  štreit  obec Otice na
15 Opavsku město Bílovec hotel Freud na Ostravici nebo třeba Kopřivnická automobilka Tatra získali letos ocenění za společenskou odpovědnost jsou to firmy jsou to lidé jsou to spolky

společnosti které dělají něco navíc než
30 v podstatě je jejich úkolem a to si myslím že je na tom to nejdůležitější že v podstatě se neomezují třeba u případě firem jenom na ty peníze a zjisti které tvoří a že skutečně pomáhají svým

zaměstnancům lidem v okolí životního prostředí a to si myslím že je velmi
45 cenné kraj zařadil také kategorii dobrovolník to letos vyhrála Šárka chlpíková úžasná Doufám že jí čeká dlouhé pokračování

08:04
00 pomáhat druhým má smysl Myslím si že každý by si to měl jednou vyzkoušet protože to přináší dobrý pocit nejenom nám ale samozřejmě i tomu protějšku osobnosti kraje se stal Jindřich

štreit  uznávaný fotograf a pedagog ze sovince a tady
15 je jeho recept na úspěšnou kariéru u miluji lidi a miluji život a to je největší inspirace mezi dalšími oceněnými byli společností czechitas a zkušení cz Gymnázium Bílovec Tomáš
30 Tikal televize Polar Ostravě vznikají nové cyklostezky město podporuje provoz a sdílených kol a cyklo doprava Obecně je jedním z důležitých a preferovaných druhů dopravy je
45 významné aby byl tento ekologický způsob dopravy Štěpová nůši dětem a to například k dopravě Do školy proto vznikají po městě u škol cykloboxy na úschovu kol nahé děti jezdí do školy

na koloběžce nebo na kole a ne

08:05
00 vždy mají prostory a možností kam ty kola uskladnit tam kde je možné tak Budujeme přístřešky a tam kde školy jestli žádají tak budeme cykloboxy Základní škola Provaznická v Hrabůvce

patří mezi první školy Kde pro děti cykloboxy nechali vybudovat školáci
15 na kolech A koloběžkách jezdí rádi a teď se navíc nebudou muset bát že jim je někdo ukradne rozhodně to využijeme už o to vlastně usilujeme několik let teď se nám konečně podařilo

získat Aspoň pár cyklobusů pro děti protože děti mají o to
30 velký zájem cykloboxy montuje specializovaná firma A výsledek je nejen bezpečné proti případným nenechá šum ale i dobře vypadá některé přípravné práce probíhají na dílně v podstatě

základní přípravné práce se týkají dveří a rámu které si
45 zkompletujeme a vozíme je už na stavbu jako celek No a pak k tomu přidáme ostatní komponenty cyklobox slouží nejen jako univerzální zařízení k úschově kol a koloběžek ale Lze jej využít

také k odložení ochranných přileb a sportovního oblečení s ohledem na počasí Tomáš

SEKCE: Zpravodajství POČET AKTUALIZACÍ: 1

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (2x), štreit (2x)

DUPLICITNÍ S: REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat) ( TV POLAR - REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat), Institut tvůrčí fotografie ); REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat) ( TV POLAR
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06.11.2022 (11:40:28) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Twitter.com - Příspěvky RastiMadar

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Akademický senát Slezské univerzity  rozhodl. Jako nového rektora navrhne ke jmenování doc. Gongola… Tomášovi Gongolovi srdečně gratuluji. Jsem přesvědčený, že jako rektor náročnou
dobu zvládne. I s podporou končícího rektora Pavla Tuleji. Hodně úspěchů! https://t.co/4gwLG9mHAI

SEKCE: Sociální sítě

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (2x), univerzity (2x)
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